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Wij zijn op zoek naar serieuze

BEZORGERS/STERS
Ook zijn we met SPOED op zoek naar bezorgers voor

ABCOUDE EN BAAMBRUGGE

Esther is alleen maar blij. Blij dat
de ellende voorbij is. “Gelukkig, het 
wordt weer warm in ons huis. Ik hoop 
zoiets nooit meer mee te maken. Ik 
ben ook niet boos, op niemand, maar 
ik hoop dat met mijn verhaal dit zich 
niet meer voordoet bij anderen.
Ik hoop echt dat ze hiervan leren.
Hierbij stuur ik u de feiten van de 
shockerende situatie die heeft plaats-
gevonden afgelopen week in ons 
huis in Vinkeveen. De huizen die
aan de Spoorlaan staan zijn van
het laagste energielabel en in zeer 
slechte staat van onderhoud. 
Afgelopen week zaten wij zonder 
verwarming en een dag zonder elec-
triciteit. En dat in hartje winter. De 
woningbouw en andere instanties, 

zelfs de gemeente, gaven of  ‘niet 
thuis’ of reageerden dusdanig laat en 
laks dat wij morgen 10 dagen in een 
ijskoud huis zitten. Woningbouwver-
eniging Cazas wil niet onderkennen 
dat het huis in deze staat onbewoon-
baar is en weigeren mee te werken 
aan vervangende woonruimte. Lees 
het verslag op pagina 10. Ik denk dat 
de nieuwswaarde in dit bericht, in het 
feit zit dat er in De Ronde Venen een 
hoop woningen zijn van de woning-
bouw die in slechte staat verkeren. 
Daarin wonen lang niet altijd mensen 
die dusdanig mondig zijn en telkens 
weer aan de telefoon durven te 
hangen. De belangen van deze 
mensen worden dus niet behartigd 
omdat ze niet door de bureaucratie 

heen komen en daarom worden ze 
niet geholpen. Mijn man en ik zijn 
beiden wel assertief en hebben echt 
ons best gedaan maar we worden 
niet serieus genomen. Dit is echt
een schande en het is bizar dat dit in 
Nederland kan. Het falen van besluit-
neming in gevaarlijke en dringende 
situatie is gevaarlijk langzaam en
dat mag wat mij betreft gehoord 
worden. Er wordt met de vinger 
gewezen, van de instanties naar 
elkaar, en niemand is thuis, niemand 
weet iets, het is niemands verant-
woordelijkheid. Behalve dat wij boos 
zijn vanwege onze persoonlijke situ-
atie, maakt dit ons ook bezorgd om 
andere mensen in soortelijke situatie 
met problemen die gezondheidsbe-
dreigend zijn zoals zwarte schimmel, 
vochtproblemen, slecht funcio-
nerende CV-ketels, lekke ramen, etc. 

Lees verder op pagina 10.

De Ronde Venen - Deze week ontving onze redactie deze mail. De tranen 
schieten in je ogen als je dit leest. Eindelijk werd het donderdag jongstleden 
opgelost. Er werd een nieuwe verwarmingsketel geplaatst en de woning-
bouwvereniging stuurde iemand langs met een bloemetje en excuus.

Anno 2024: Vinkeveens gezin zit acht dagen  
zonder verwarming en zonder electriciteit

De Ronde Venen - Net zoals in heel 
Nederland is het ook in De Ronde 
Venen voor woningzoekenden
moeilijk om een geschikte woning
te vinden. Nieuwe woningen bouwen 
blijft daarom een gemeentelijk speer-
punt voor de komende jaren. De 
provincie Utrecht heeft de gemeente 
voor dit jaar een subsidie gegeven 
van 680.000 euro. Met dit geld kan de 
gemeente sneller woningen bouwen, 
het totale aantal woningen blijft wel 
hetzelfde. Het bouwen kan alleen 
sneller. Er zijn te weinig beschikbare 
woningen in de Ronde Venen. Er zijn 

daarom veel meer woningen nodig, 
die geschikt zijn voor verschillende 
groepen. Jongeren hebben bijvoor-
beeld andere behoeften dan senioren 
en gezinnen met kinderen. Veel 
verschillende woningen bouwen is 
dus belangrijk. De subsidie van de 
provincie wordt gebruikt om dit 
sneller mogelijk te maken. Wethouder 
Zevenhuizen is blij met de toe-
kenning: “Ik vind het belangrijk dat 
onze inwoners betaalbaar en prettig 
wonen. En dat mensen die hier graag 
willen komen wonen vanwege werk 
of familie, makkelijker een huis 

Extra geld voor sneller bouwen 
nieuwe woningen De Ronde Venen

kunnen vinden. Deze subsidie gaat 
ons helpen om meerdere woning-
bouwprojecten versneld aan te 
pakken.”

Waar wordt de subsidie voor 
gebruikt?
De gemeente werkt de komende 
jaren aan de bouw van ongeveer 
3200 woningen. De subsidie is voor 
een aantal van deze projecten. Hierbij 
gaat de gemeente meer mankracht 
inzetten, zoals bijvoorbeeld bij het 
centrumplan Vinkeveen, Bongronden 
Abcoude, de Argonlocatie en De 
Meijert in Mijdrecht. Meer informatie 
over de verschillende woningbouw-
projecten is te vinden op: 
www.derondevenen.nl/wonen.

Even lucht dankzij 
Stichting Thuis Sterven
De Ronde Venen - Zelf overeind blijven. Dat had Mariëtte Fakkeldij (65) 
zich stellig voorgenomen toen haar man Bert, na vier jaar ziekte, bed-
legerig werd. Om tot het laatst voor hem te kunnen zorgen vroeg zij niet 
alleen familie en vrienden om eten mee te brengen, ook riep zij hulp in 
van vrijwilligersorganisatie Thuis Sterven, die dit jaar 25-jaar bestaat. Een 
goede tip van de wijkverpleging, aldus Mariëtte. Zo kon het gebeuren dat 
vrijwilligers van de stichting haar man af en toe gezelschap hielden en zij 
even bij kon tanken.

Mariëtte, die zelf uit de verpleging komt, vertelt:  “Als een terminaal zieke 
in bed komt te liggen, dan weet je niet hoe lang het duurt. Om het vol te 
houden als mantelzorger moet je dus ook goed voor jezelf zorgen. Bij 
Bert duurde deze laatste fase vier weken; hij stierf op z’n 63ste. Dat waren 
zware weken, want ik was continu bezig. De wasmachine stond niet stil 
en er kwam veel bezoek. Ik had weinig tijd om te eten en sliep ook 
weinig. Toen Bert niet meer mee naar buiten kon, kwam ik zelf ook de 
deur niet meer uit. Ik was zò blij toen er een vrijwilliger van Thuis Sterven 
op de stoep stond; ik stapte meteen de frisse lucht in. Twee keer in de 
week kwam vervolgens iemand langs, die zich helemaal op Bert richtte: 
wilde hij kletsen of lekker even zijn ogen dichtdoen? Het bood mij de 
gelegenheid om mijn uurtje sport te doen en zelfs om mijn te vroeg 
geboren kleinkind te ontmoeten. De ondersteuning was zo waardevol 
voor me, dat ik nu, vijf jaar na zijn overlijden, zelf ook vrijwilliger bij de 
stichting ben geworden.”
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brieven worden niet in behandeling 
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Let op
Nadrukkelijk maken wij u er op attent, 
dat door ons in deze krant gepro-
duceerd advertentie-, foto-, en/of 
tekstmateriaal niet beschikbaar wordt 
gesteld aan derden. Dus ook niet per 
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uitdrukkelijke, schriftelijke toestem-
ming van de uitgever!

Privacy
Zie onze privacyverklaring op www.
meerbode.nl/privacy

Milieu
Onze krant wordt volledig gedrukt 
op FSC-Mix papier van verantwoorde 
herkomst.

WWW.REGIOMEDIAGROEP.NL

Regio - Autobedrijf Nieuwendijk is 
uitgeroepen tot ‘Renault Dealer of 
the Year 2023’. Het bedrijf behaalde 
de hoogste score op het gebied van 
verkoop, aftersales en klanttevreden-
heid van alle Renault-dealers in 
Nederland. Een geweldige prestatie 
waar de directie en medewerkers van 
Nieuwendijk erg trots op mogen zijn.

Jaarlijkse onderscheiding
Om Renault-dealers te belonen en 
erkennen voor hun prestaties wordt 
ieder jaar de best presterende dealer 
van het land onderscheiden met de 
‘Dealer of the Year’-prijs. Autobedrijf 
Nieuwendijk behaalde in 2023 de 
hoogste score op al deze onderdelen 
en is daarmee de trotse Nederlandse 
‘Renault Dealer of the Year 2023’.

Na 3x tweede nu nummer 1
De ‘Dealer of the Year 2023’ werd 
bekend gemaakt tijdens een groot 
livestream evenement dat door alle 
Renault-dealers werd bijgewoond. 
Op de Nieuwendijk-vestigingen werd 
de bekendmaking door de medewer-
kers met spanning gevolgd. Gejuich 
steeg op toen bleek dat Nieuwendijk 

op de hoogste tree van het podium 
eindigde. Kees Nieuwendijk,
algemeen directeur Autobedrijf 
Nieuwendijk: ‘’Wij zijn enorm 
verheugd dat we na drie keer tweede 
te zijn geworden nu de eerste plek 
hebben weten te bemachtigen. Wij 
hebben met al onze medewerkers 
keihard gewerkt om dit fantastische 
resultaat te behalen en zijn super 
trots!”

Complimenten van de
Renault-directie
Uiteraard waren er felicitaties van 
Renault Nederland. Ted Boers, Sales 
Director Renault Nederland: “Graag 
wil ik Autobedrijf Nieuwendijk van 
harte feliciteren met het winnen van 
de ‘Dealer of the Year 2023’-prijs. Een 
mooie kroon op alle inspanningen
en investeringen die in de afgelopen 
jaren door Nieuwendijk zijn gedaan 
om deze prachtige scores te behalen.’
De overwinning werd op alle
Nieuwendijk-vestigingen gevierd 
met taart en een presentje voor elke 
medewerker. En zal de collega’s zeker 
motiveren om ook van 2024 een 
fantastisch jaar te maken.

Autobedrijf Nieuwendijk beste 
Renault-dealer van Nederland

NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie: kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Spoorzoeken
Heeft u vorige week ook genoten 
van de sneeuw? Natuurlijk veroor-
zaakt sneeuw overlast, maar ik houd 
op zijn tijd wel van een wit kleed 
over polders, tuinen en parken. In de 
sneeuw zag ik in onze tuin de loop-
sporen van verschillende soorten 
dieren. Stiekem hoopte ik op iets 
bijzonders. Maar ook sporen van 
‘gewone dieren’ zijn interessant. Je 
kunt zo’n spoor volgen: waar kwam 

het dier vandaan en waar ging het 
naar toe? Wat had het dier eigenlijk 
in jouw tuin te zoeken: zocht het 
beschutting of voedsel? Of kwam
het toevallig op doortocht voorbij?
Op de foto zie je een vlondertje aan 
de slootkant met daarop sporen
van drie soorten dieren. Links zijn de 
sporen van een ekster te zien en 

rechtsboven die van een haas. Verder 
heeft er een kat over de vlonder 
gelopen. Ik denk overigens niet dat 
ze alle drie tegelijk op de vlonder 
rondscharrelden. Het is vooral een 
makkelijke plek om het ijs of juist
het land op te gaan.
Sporen van hazen zijn makkelijk te 
herkennen als je weet hoe hazen 

lopen: ze zetten hun achterpoten 
vóór hun voorpoten. De twee 
voorste afdrukken naast elkaar zijn 
van de achterpoten; de andere twee 
van de voorpoten. Op de sloot was 
dat patroon overigens beter te zien 
dan op de vlonder.
Van de ekster zie je pootafdrukken 
(prenten) en een sleepspoor van zijn 
lange staart. De prent kun je goed 
van die van andere vogels onder-
scheiden door naar de stand van
de tenen te kijken. De vrij lange 
achterteen staat iets schuin ten 
opzichte van de middelste teen.
We hebben zelf geen kat en ik zie 
overdag eigenlijk nooit een kat in 
onze tuin. Maar de sporen wijzen dus 
uit dat er wel eens eentje langskomt. 
De kat heeft vooral keurig over de 

paadjes gelopen en op verschillende 
plekken bij de sloot gekeken.
Een rondgang door de tuin leverde 
nog meer sporen op. Zo zag ik 
bijvoorbeeld waar druppels uit
de bomen op de sneeuw waren 
gevallen. En verse zwarte molshopen 
die afstaken tegen de witte sneeuw. 
Verder zag ik nog loopsporen van 
een muis, een fazant en kleine 
vogels. Inmiddels vond ik overal ook 
mijn eigen sporen. Dus nu maar weer 
wachten op een volgend laagje verse 
sneeuw. Wie weet wat ik dan alle-
maal weer tegenkom... 
Ineke Bams
http://ivn.nl/afdeling/
de-ronde-venen-uithoorn.

Regio - Stichting Venen Muzikaal 
organiseert op zaterdag 6 april 2024 
het ‘WimHolla(nd) Festival’ en voor 
deze gelegenheid wordt het 
‘WimHolla(nd) Meezingkoor’
opgericht. De repetities van het  
‘WimHolla(nd) Meezingkoor’ starten 
op woensdagavond 31 januari 2024 
van 20.00 tot 22.00 uur in De Willis-
stee, Pieter Joostenlaan 24 in Wilnis. 

Daarna zullen de repetities om de 
week plaatsvinden en zal  de laatste 
repetitie op woensdag 27 maart 
2024 zijn. Het meezingkoor staat 
onder leiding van dirigent/accordeo-
nist Wim Holla en het repertoire is 
Nederlandstalig. Ben je geïnteres-
seerd en kun je zingen, dan kun je
je aanmelden via e-mail: wimholla@
live.nl of telefoon 06 - 4616 6654.

Zing mee met het 
WimHolla(nd) Meezingkoor

Regio - Dol op dingen maken?
Hou je van experimenteren? En wil je 
nieuwe dingen leren door te doen? 
Kom dan naar de TechniekClub in
de MakerSpace Amstel & Venen in
Mijdrecht. Kies voor een module
over Elektra, Tassen maken of leer 
alles over Automotive. Welke module 
past bij jou?
 
Elektra
De TechniekClub – onderdeel van
de activiteiten van TechNet Amstel & 
Venen – werkt met modules. Elke 
module duurt drie of vier weken.
“In de eerste module staat Elektra 
centraal”, vertelt Gonnie Janssen, 
coördinator van de TechniekClub. 
“Hier leren de kinderen alles over de 
basis van elektra. Wat heb je nodig 
om een lampje te laten branden of 
om iets te laten bewegen? Ook leer 
je solderen. Met behulp van deze 
technieken en materialen van
JuniorIOT maak je een robotje of
een bijzonder lichtorgel.”
De TechniekClub Elektra is bedoeld 
voor kinderen van 9 tot en met
12 jaar. Deze module vindt plaats
op 5, 12 en 26 februari 2024.
 
Tassen maken
De tweede module van de Techniek-
Club staat in het teken van ‘tassen 
maken’. “Onder begeleiding van 
Marieke ten Thij van Atelier 2T maken 
de kinderen een duurzame tas van 
spijkerbroeken”, vertelt Gonnie 

enthousiast. “De kinderen maken 
kennis met de werking van een naai-
machine en doen er de eerste basis-
vaardigheden mee op.”
Deze module vindt plaats op 4, 11, 
18 en 25 maart 2024 en is bedoeld 
voor kinderen van 11 en 12 jaar.
 
Automotive
Wie bouwt de snelste auto? Die 
vraag staat centraal in de derde 
module van de TechniekClub.
“In deze module gaan de kinderen 
eerst aan de slag met technisch Lego. 
Daarna leren zij met diverse tech-
nieken een eigen auto te bouwen. 
Denk aan timmeren, zagen, boren
en schroeven. Uiteraard sluiten we
af met een race!” 
Deze module vindt plaats op 8, 15
en 22 april 2024 en is bedoeld voor 
kinderen van 9 of 10 jaar.
 
Alle modules van de TechniekClub 
vinden plaats op maandagmiddag 
van 15.15 tot 16.45 uur in de Maker-
Space Amstel & Venen, Diamant 9 in 
Mijdrecht. Gebruik de ingang aan de 
kant van de moskee, daar is de deur 
geopend. Wie zich inschrijft voor een 
module, schrijft zich dus in voor alle 
drie of vier bijeenkomsten. 
Inschrijven voor meerdere modules 
is mogelijk. Kijk op www.technet
amstelenvenen.nl/makerspace.  
De TechniekClub wordt mede
mogelijk gemaakt door Gemeente 
De Ronde Venen.

Kom bij de TechniekClub! 
Voor makers en doeners

TechniekClub in de MakerSpace Amstel & Venen: voor échte makers en doeners!
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RICK FM
Deze week uitgelicht:  ‘Jeugdcarrousel’
Woensdag 24 januari om 17.00 uur is er weer 
een nieuwe uitzending. ‘Jeugdcarrousel’,
het kinder-radioprogramma, voor en door 
kinderen. In deze uitzending o.a. Stephan de 
Meijer over zijn werk in Restaurant Burgerlijk 
in Mijdrecht. En over zijn hobby, Het Meezingteam, samen zingen met 
Marvin. Hij heeft ook een recept om iets lekkers te maken. Dylan vertelt over 
zijn Dyslexie en beantwoord vragen. De Knutseltip van Astrid is iets maken 
voor vogels in de winter. Eugenie is er ook weer met leuke Kinderactiviteiten 
en Kinderuitjes in Uithoorn, De Kwakel en omstreken.

LOKAAL NIEUWS EN WEERBERICHT
Maandag t/m zaterdag ieder uur.
Nieuws vanaf 09.30 t/m 17.30 uur.  Weerbericht vanaf 09.45 t/m 17.45 uur.

ACTIVITEITEN IN DE REGIO, MUZIEK, ACTUALITEITEN EN INTERVIEWS
Maandag t/m zondag ‘Goedemorgen Amstelland’
Maandag t/m vrijdag 09.00 uur, zaterdag 08.00 uur, zondag 10.00 uur

MUZIEK
Maandag t/m vrijdag: ‘Back to the Seventies’ (11.00 uur),
‘Oud is Goud’ (12.00 uur) en ‘Tim voor 3’ (14.00 uur).
•   Maandag:  ‘Uur van Puur’ (18.00 uur), ‘Amstelland Top 30’ (19.00 uur)

en ‘Pop Reünie’ (21.00 uur).
•   Dinsdag:  ‘VR Music’ (18.00 uur), ‘Reggae Festival’ (19.00 uur) en 

‘Laterrrr!’ (21.00 uur).
•   Woensdag:  ‘Jeugdcarrousel’ (17.00 uur), ‘De Weekbreker’ (18.00 uur) en 

‘Amstelland Express’ (20.00 uur).
•   Donderdag:  ‘Door de Mangel’ (18.00 uur) en ‘Happy Hour’ (19.00 uur).
•   Vrijdag:  ‘Historische Top 40’ (11.00 uur), ‘Moes draait door’ (19.00 uur),

‘Pre Party’ (21.00 uur) en ‘Apenkooien’ (22.00 uur).
•    Zaterdag:  ‘Hit Museum’ (10.00 uur), ‘Terugblikken’ (12.00 uur),

‘Wie kent Sjors’ (14.00 uur), ‘Het Tussendoortje’ (16.00 uur),
‘De 60’s en 70’s’ (18.00 uur), ‘The Connection I Feel Free’ (20.00 uur)
en ‘Tracks’ (22.00 uur).

•    Zondag:  ‘The Good Guys’ (09.00 uur), ‘Rood Wit Blauw’ (13.00 uur),
‘Back to the Seventies’ (17.00 uur), ‘Country Roads’ (19.00 uur) en
‘Nerdalert’ (20.00 uur).

SPORT
•  Zaterdag:  ‘Het Tussendoortje Live Sport’ (17.00 uur)
•   Zondag:  ‘Sport & Co’ (11.00 uur) en ‘Het Tussendoortje Live Sport’

(14.00 uur). 

Compleet weekoverzicht van alle programma’s, nieuws,
interviews en gasten op: www.rickfm.nl, Facebook en X. 
Terugluisteren? www.rickfm.nl/radiogemist.
Werken bij Rick FM? www.rickfm.nl/vacatures.

Uithoorn - Sinds 1 januari 2024 is 
Rob Jeursen benoemd als voorzitter 
van de Voedselbank Uithoorn-
De Kwakel. Geen nieuw gezicht: in 
maart 2023 trad hij aan als penning-
meester. Deze functie wordt nu 
bekleed door John Bouwmeester 
waarmee Rob zijn handen vrij heeft 
om de kar te trekken.
Rob kijkt terug op 2023 met een 
goed gevoel: “We hebben veel 
enthousiasme ontvangen voor
het werk van de Voedselbank. We 
hebben gelukkig een grote groep 
vaste donateurs, die maandelijks 
geld aan ons overmaken en ook in
de Kerstperiode wordt ruimhartig 
aan ons gedoneerd. Dat is helaas
ook nodig, want we hebben vrijwel 
geen andere inkomsten.
Omdat de grote supermarkten
voedselverspilling willen vermijden 
betekent dat voor de Voedselbank 
dat er regelmatig minder voedsel 
beschikbaar is en we dus regelmatig 
producten moeten bijkopen. De 
daling van het aanbod bedroeg vorig 
jaar zo’n 20 procent dus dat vraagt 
het komend jaar extra aandacht”.
Over het team van de Voedselbank: 
“Voor de uitgifte van voedsel aan 
onze klanten zorgt wekelijks een 
groep van ruim 20 vrijwilligers en 
dan zijn er ook nog vrijwilligers actief 
bij de intake en de supermarktacties. 

Totaal gaat het dan wel om 60 vrij-
willigers. Zonder hen kunnen we
dit werk gewoonweg niet uitvoeren!
We zijn heel blij dat onlangs nieuwe 
vrijwilligers zich hebben aangesloten 
maar toch blijven we nog op zoek 
naar mensen die op donderdagen 
willen helpen bij het samenstellen 
van de voedselpakketten, naar chauf-
feurs, naar een ICT-medewerker en 
een coördinator voor de supermarkt-
acties die zo’n zes keer per jaar 
worden georganiseerd”. Belangstel-
ling om vrijwilliger te worden? Neem 
contact op via secretariaat@voedsel
bankuithoorn.nl voor de vacatures.

Nieuwe voorzitter
Voedselbank Uithoorn

BIJZONDER BEKEKEN IN DE KWAKEL

De naam
van het dorp
Onlangs kreeg ik van iemand een 
krant uit 1922, 102 jaar oud dus en 
leuk om eens te bekijken. Temeer 
omdat het de 31e editie van ‘Ons 
Weekblad’ was, welk blad zo’n 
negen decennia lang in onze 
gemeente is verspreid. Het was 
echt smullen om de artikelen en 
advertenties te lezen. In de Raad 
van Uithoorn werd gesproken over 
de aanleg van een waterleiding 
omdat de inwoners in droge
periodes zonder drinkwater zaten 
en er gezegd werd dat zelfs 
bakkers hun brood met Amstel-
water bereidden. Verder werd er 
terstond een ‘Flinke Dagmeid’ 
gevraagd, te koop stonden o.a. 
murvelijnkoeken, lijnzaadschilfers, 
natte pulp, burgerturf, kapot-
hoeden en koeklaven en een tand 
of kies kon voor ƒ 1,50 pijnloos 
getrokken worden.
Wat mij echter opeens opviel is
dat er in de kop van de krant stond 
vermeld, ‘Nieuws- en advertentie-
blad voor Uithoorn en Kwakel’.

Blijkbaar heette het dorp toen
nog o�  cieel ‘Kwakel’. Zouden de 
inwoners toen gezegd hebben:
ik woon in Kwakel, zoals ik woon
in Uithoorn? Dit wilde ik eens wat 
verder onderzoeken en raad-
pleegde wat internetsites.
In Wikipedia las ik over De Kwakel 
dat er reeds voor 1576 een Kwakel-
brug was over de Kleine Drecht in 
het voetpad van Uithoorn naar 
Kudelstaart, waar nu de T-splitsing 
in het dorpscentrum is. Deze 
Quackel, zoals het toen geschreven 
werd, is de oorsprong van de 
dorpsnaam en is op de eigen vlag 
van het dorp te zien. Er ontstond 
een nederzetting aldaar en de 
inwoners woonden dus bij de 
Quackel, bij de brug, want het had 
nog geen naam. Veel verder kwam 
ik echter niet. Op maar naar de 
website van de ‘Stichting De 
Kwakel toen en nu’. Hier las ik op 
de homepage: Quackel, Quakel, nu 
De Kwakel, maar geen ‘Kwakel’. Op 
de ansichtkaarten in de getoonde 
Oude Doos kwam ik eindelijk wel 
Kwakel tegen, maar ook de Kwakel 
en De Kwakel. En bij verder spitten 

in een archiefdoos op de site 
kwam ik o.a. tegen ‘aan de Quakel’, 
Kwakel, de wijk Kwakel, een café te 
Kwakel, de Kwakel en het gehucht 
De Kwakel. In een weergegeven 
artikel nog uit 1965 in de Amstel-
lander, ook een voormalig week-
blad, wordt in de kop vermeld:
‘In de Kwakel blies men hoog van 
de dorpstoren’.
Blijkbaar is het eeuwenlang een 
gestoei geweest over wel of niet 
het woordje ‘de’ en hoe 
geschreven, ‘de’ of ‘De’. Je kunt nu 
eenmaal niet in de Quakel, in de 
brug, wonen, maar als je jaren lang 
hoort ‘ga bij de Quakel rechtsaf’, u 
voelt het al aan. Ongetwijfeld zal 
er een keer een o�  cieel besluit 
genomen zijn in de gemeenteraad 
voor de naam ‘De Kwakel’, met ‘de’ 
ervoor en met twee hoofdletters.
Wat er overgebleven is van Kwakel, 
is dat we het over de Kwakelaars 
hebben en niet over de De Kwake-
laars. En over de Kwakelse van alles 
en nog wat. Belangrijk is het alle-
maal niet. Wel dat we een mooi 
dorp in onze gemeente hebben, ik 
schreef hier al eerder over, met de 
oude boerderijen waarop ik nog 
steeds veel oude namen mis en 
Kwadurodam met een vorig jaar 
door vrijwilligers vernieuwd hotel, 
leuk om kinderen de maquettes 
van kasteel, kerk en molen te laten 
ontdekken. Ook een hechte 
gemeenschap met bijzondere 
evenementen zoals veiling, kermis 
en optocht en activiteiten zoals 
o.a. poldersport en het bamboe 
labyrint. Een rondje De Kwakel, 
zoals we het ritje op de � ets langs 
de Amstel en door De Kwakel 
terug naar Uithoorn noemen,
is een klassieker.

Thijs Boutkam

Uithoorn - De veranderingen in
ons digitaal leven gaan snel en zijn 
– zeker voor de ouderen onder ons – 
steeds moeizamer bij te benen. Uw 
(klein)kinderen WhatsAppen, uw 
dokter wil een digitale afspraak, uw 
overheid wil u documenten sturen 
die ze met DigiD beveiligen. U kijkt 
naar Net� ix op uw TV die op Internet 
is aangesloten. U heeft in de auto 
Carplay en rijdt op uw navigatie-app. 
U maakt foto’s en � lmpjes op uw 
smartphone die u wilt delen met
uw familie. En dan komt er ook nog 
zoiets ongrijpbaars als Arti� cial
Intelligence (AI) aan!

Maandelijkse clubmiddag
De Amstelland Senioren Computer 
Club ASCC is een ontmoetingsplek 
voor ouderen om het gebruik van 
digitale apparaten en toepassingen 
te stimuleren en te vergemakkelijken. 
Dat doen we onder andere met een 
gezellige maandelijkse clubmiddag 
in Amstelveen Westwijk waar we de 
recente ontwikkelingen doornemen 
met een drankje erbij, we sturen 
Nieuwsbrieven uit met actuele
informatie over de digitale stand
van zaken en we geven individuele 
cursussen om uw digitale kennis
op peil te brengen en te houden. 

Amstelland Senioren Computer 
Club nu ook in De Scheg

Inloopspreekuren
Heeft u als lid een probleem met
uw PC, laptop, smartphone (Android, 
iPhone) of tablet/iPad, heeft u een 
vraag op digitaal gebied of heeft u 
hulp nodig met toepassingen zoals 
DigiD of WhatsApp, dan kunt u altijd 
even langskomen bij onze vrijwilli-
gers op één van onze inloopspreek-
uren in Amstelveen en Uithoorn. 

Verhuist
In Uithoorn zijn ze verhuist van
de bibliotheek naar De Scheg. Vanaf 
7 februari hebben ze elke eerste 
woensdagmiddag van 13.00 tot
16.00 uur een inloopspreekuur
bij het Repair Café.
Het lidmaatschap van de ASCC kost
€ 20,– per jaar. Buiten de gezellige 
clubmiddagen en de interessante 
maandelijkse Nieuwsbrief heeft u als 
lid altijd de mogelijkheid om onze 
hulp in te roepen bij digitale 
problemen, want naast onze
inloopspreekuren kunnen we u ook 
telefonisch of thuis komen helpen.
Weet u zelf veel van digitale appa-
raten en toepassingen en zou u het 
leuk vinden om anderen te helpen, 
dan vinden zij het leuk als u hun
vrijwilligersteam komt versterken! 
Lees alles over de ASCC op
www.ascc.nl en loop woensdag
7 februari even langs op onze nieuwe 
plek bij het Repair Café in De Scheg, 
Arthur van Schendellaan 100a,
1422 LE  Uithoorn.
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Uithoorn - Na het fraaie concert
van Amicitia op 15 december 2023 
met ‘The Coronation Anthems’ van 
Händel en ‘Magnificat’ van Rutter 
werd 2023 na de laatste repetitie 
gezellig afgesloten met een drankje 
en een hapje. Inmiddels is 2024 drie 
weken oud en is Amicitia hard aan het 
oefenen voor de volgende concerten. 
Er staan twee mooie uitvoeringen op 
het programma. De eerste is op Palm-
zondag, 24 maart. Dan worden de 

koralen van de Johannes Passion 
gezongen tijdens de cantatedienst
in De Schutse te Uithoorn. De dienst 
begint om 19.00 uur.
Op 29 november zingt Amicitia
Rossini’s ‘Petite Messe Solennelle’,
het laatste werk dat Rossini in 1863 
componeerde. Het wordt uitgevoerd
met solisten, twee piano’s en een
harmonium.
Voor 13 april staat een studiedag 
gepland waarvan de ochtend 

2024 wordt een mooi jaar 
voor Amicitia

Uithoorn - Als ouder weet je als 
geen ander hoe ondernemend 
kinderen zijn. Vooral kleine kinderen 
zien geen gevaar en lijken soms in 
zeven sloten tegelijk te lopen! Een 
ontdekkingsreis van je kleine kan 
dan zomaar verkeerd aflopen.
En dan wil je natuurlijk wel weten
wat je moet doen! De KNV EHBO 
afdeling Uithoorn organiseert dit 
voorjaar weer een cursus ‘EHBO 
Kind’. In deze complete cursus van 
drie avonden leer je te handelen
bij allerlei verschillende letsels.
Denk bijvoorbeeld aan brand-
wonden van een kop koffie dat
per ongeluk over je baby heen
gaat, een val uit het klimrek of het 
verslikken in een druif. Toch weten
nog veel ouders niet wat ze moeten 
doen. Tijd om daar verandering
in te brengen!

Wil jij ook kunnen handelen als jouw 
kind of dat van een ander iets over-
komt? Leer in drie avonden wat je 
moet doen bij de meest voor-
komende ongelukjes bij baby en 
kind. De cursus wordt gehouden
op drie dinsdagavonden namelijk: 
12, 19 en 26 maart. De lesavonden 
duren van 19.00 uur tot 22.00 uur. 
De opleiding kost € 87,50 en voldoet 
ook aan alle eisen van het Oranje 
Kruis voor gastouders. Handig voor 
(aanstaande) ouders, grootouders
of als je vaak op kinderen past. 
Aanmelden kan via het inschrijf-
formulier op onze website: www.
ehbo-uithoorn.nl. De cursusavonden 
worden gehouden in MFA De Scheg, 
Arthur van Schendellaan 100a in 
Uithoorn. Neem voor meer infor-
matie contact op met Marijke van 
Geem: secretaris@ehbo-uithoorn.nl.

EHBO cursus voor letsel 
bij kinderen

Uithoorn - Op woensdag 7 februari 
kunnen kinderen tussen 8 en 12 jaar 
deelnemen aan een introductie-
repetitie van een nieuw op te richten 
kinderkoor. Dirigente Jorinda Hogen-
boom nodigt alle kinderen die graag 
zingen uit om zich aan te melden 
voor deze kennismaking die om 
14.30 uur begint in De Balletzaal, 
Hugo de Grootlaan 1 in Uithoorn.
Tijdens deze repetitie zullen we het 
hebben over wat het zingen bij zo’n 
koor nu eigenlijk precies is, wat er 
van de kinderen verwacht wordt en 

natuurlijk wordt er lekker samen 
gezongen. Een mooie gelegenheid 
voor kinderen om te ervaren of ze 
het zingen in koorverband leuk 
vinden. Op woensdag 28 februari
is vervolgens de eerste reguliere
repetitie. Omdat in de Balletzaal plek 
is voor 25 kinderen, wordt ouders 
gevraagd om hun kind tijdig aan te 
melden voor deze introductierepe-
titie. Dat kan via de website www.
balletzaal.nl. Daar is tevens meer 
informatie over het koor te vinden. 
Aanmelden kan t/m 31 januari 2024.

Kinderkoor (8-12 jr) 
start in De Balletzaal

Uithoorn - ‘Uithoorn voor Elkaar’ 
organiseert dit voorjaar de cursus 
‘Omgaan met Dementie’ voor part-
ners van iemand met dementie. In 
deze cursus krijgt u informatie over 
dementie en tips en handvatten voor 
het omgaan met uw veranderende 
partner. De cursus bestaat uit zes 
dagdelen en 1 terugkomdagdeel
en start op dinsdag 6 februari
10.30 - 12.30 uur. De vervolgbijeen-
komsten zijn op 13, 20 en 27 februari, 

5 en 12 maart. De terugkomdag is op 
7 mei. De onderwerpen die aan bod 
komen zijn onder andere:
-  Vormen van dementie
-  Werking van het geheugen
-  De belevingsgerichte benadering
-  Wat betekent dit voor u
-  Hulpmogelijkheden
De cursus is voor mantelzorgers die 
wonen in de gemeenten Aalsmeer, 
Amstelveen, Haarlemmermeer, 
Uithoorn en Ouderkerk aan de 

Cursus ‘Omgaan met dementie’ 
voor partners

Uithoorn - Op maandagavond
22 januari 2024 werd in De Scheg de 
vijfde zitting van de derde paren-
competitie gespeeld. In de A-lijn 
gingen Geke & Jaap Ludwig met de 
eerste plaats en een score van 55,57 
% naar huis. De tweede plaats was 
met 55,31% voor Renske & Kees
Visser en de derde plaats namen 
Tineke van der Sluis & Henk Stolwijk 
met 52,86% voor hun rekening. Deze 
plek deelden ze met Elisabeth van 
den Berg en Carla Dijkman.
In de B-lijn waren Joke Janssen en 
Dieny Verhoeff bijzonder goed op 

dreef en zij scoorden de eerste plaats 
met een mooie score van 60.00%. De 
tweede plaats was voor Hans Geels & 
Rieneke van Pesch met 57,35% en 
Yvonne de Mare & Rob Fasten 
verlieten tros De Scheg met een 
derde plaats en 56,33%.
In de C-lijn ging de eerste plaats naar 
het zichzelf overtreffende paar 
Jeanette Das & Desireé van der Vloet 
met een prachtige score en tevens de 
hoogste van de avond met 61,38%. 
Daarachter kwam het al weken sterk 
spelende paar, Cees Harte & Jos van 
Leeuwen met score van 60,21% dicht 

Bridge Vereniging Uithoorn

Mijdrecht - Op zaterdag 20 januari 
speelde Atlantis F1 om 10.00 uur in 
Leiden. Ze namen het op tegen 
Victum F3. Bij aanvang van de 
wedstrijd was het puntenverschil
in het klassement twee punten in
het voordeel van Atlantis F1.
Beide teams wisten in het begin 
goed de korf te vinden. Het eerste 
gedeelte van de wedstrijd was 
Atlantis de ploeg die de meeste
doelpunten scoorde. Dit veranderde 
richting het einde van de wedstrijd. 
De comfortabele voorsprong die 
Atlantis voor zichzelf had gecreëerd, 
verdween in de laatste periode van 
de wedstrijd. Dit zorgde voor een 
enorm spannende slotfase.

Atlantis F1 trok uiteindelijk aan het 
langste eind. Bij het laatste fluit-
signaal stond er een score op het 
bord van 8-9, in het voordeel van 
Atlantis. Dankzij deze overwinning 
staat Atlantis F1 ongeslagen boven-
aan met een punten verschil van vier 
punten.
 
Atlantis 1
Afgelopen zaterdag speelde Atlantis 
1 tegen Sporting Trigon 1. Vanaf het 
eerste fluitsignaal waren beide 
ploegen erop gebrand om er met de 
overwinning vandoor te gaan. Dit 
resulteerde in een gelijk opgaande 
eerste helft. Beide ploegen wisten 
zich na een tegendoelpunt weer 

Atlantis F1 en Atlantis 1 
pakken belangrijke punten

terug te knokken. Na veel doel-
punten gezien te hebben, konden
de spelers de kleedkamer opzoeken 
met een stand van 13-11 in het voor-
deel van Sporting Trigon.
Atlantis 1 wisselde direct na rust, 
waardoor Sander van Diemen het 
veld in kwam. Mede door deze wissel 
wist Atlantis 1 snel de score gelijk te 
trekken naar 14-14. De stand ging 
een groot gedeelte van de tweede 
helft gelijk op Met nog vier minuten 
op de klok stond er een stand van 
24-24 op het bord. Atlantis 1 rook 
bloed en ging voor meer. Zij wisten 
een gat te slaan van drie punten,
vlak voor het einde van de wedstrijd.
Uiteindelijk wist de ploeg uit
Mijdrecht de winst binnen te halen. 
Met een winst van 25-28 kan Atlantis 
1 terugkijken op een geslaagde 
wedstrijd.

Uithoorn - Op verzoek van veel 
gasten is de toegankelijkheid van
de filmzaal verbeterd door middel 
van trapleuningen. Dit maakt het 
betreden van zaal comfortabeler 
voor wie een steuntje nodig heeft. 
De trapleuningen zijn ‘in stijl van het 

Gerrit Rietveld-pand’ gemaakt. De 
stalen onderdelen zijn handmatig 
gelast, geverfd en aangebracht
door vrijwilliger Simon Verberg.
Filmtheater Gerrit is erg blij met
deze voorziening en donatie van 
Veldsink AVA/Regiobank Aalsmeer.

Filmtheater Gerrit: 
trapleuningen aangebracht

Arjan Broer (manager Veldsink AVA/Regiobank Aalsmeer en Simon Verberg 
(Filmtheater Gerrit).

Amstel. Deelname is gratis en de 
cursus wordt gegeven bij Mantel-
zorg & Meer, Dr. Willem Dreesweg 2 
in Amstelveen.
Voor meer informatie/aanmelden 
kunt u contact opnemen via info@
mantelzorgenmeer.nl, 020 - 512 7250 
of kijk op www.mantelzorgenmeer.
nl/ mantelzorg/agenda. Als u zich 
wilt aanmelden, kunt u een mail 
sturen naar info@mantelzorgenmeer.
nl of bellen bel met 020 - 512 7250. 
Aanmelden kan ook via het formulier 
op de website. In onze agenda op de 
website vindt u ook meer informatie 
over deze gespreksgroepen.

in de buurt. De derde plaats ging 
naar Wim Braam & Tom Woerde met 
een score van 55,52%.
 
Het was ook de avond van promotie 
en degradatie: Uit de A-lijn degra-
deren Ans Breggeman & Ben van 
den Broek en Jeanette Vermey & 
Addie de Zwart. Uit de B-lijn degra-
deren Maria Baas & Klaas Verrips en 
Greet Rahn & Marieke Schakenbos.
Naar de A-lijn promoveren: Irene 
Hassink & Richard van den Bergh en 
Marijke & Ger van Praag. Naar de 
B-lijn promoveren: Cees Harte & Jos 
van Leeuwen en Wim Braam & Tom 
Woerde.

gebruikt wordt voor zangcoaching. 
Na een gezamenlijke lunch wordt de 
middag gevuld met optredens van 
diverse koorleden. Met een High
Tea wordt de dag afgesloten.
Ook voor 2025 staat een groots 
concert op het programma. In april 
2025 wordt de Johannes Passion 
gezongen in de kerk Johannes de 
Doper in Mijdrecht/Wilnis, een
waarlijk hoogtepunt, waar nu al
reikhalzend naar wordt uitgezien.
De laatste keer van de Johannes 
Passion was in april 2019. Na zes jaar 
wordt het zeker tijd weer één van 
Bachs magistrale werken ten gehore 
te brengen. Onder de bezielende 
leiding van dirigent Toon de Graaf,
al 36 jaar aan Amicitia verbonden en 
met begeleiding van Eric Jan Joosse, 
42 jaar repetitor, belooft 2024 een 
geweldig jaar te worden.
Ook zin om mee te zingen? Zij
repeteert op maandagavond van 
20.00 tot 22.15 uur in de aula van 
Vakcollege Thamen, Den Uyllaan 4
in Uithoorn. Nog meer weten? Zie
de website www.amicitia-uithoorn.nl, 
Facebook of bel 06 - 4898 3313.
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TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen:
-   Open avond over conceptuele fotogra� e bij Fotoworkshop

De Ronde Venen
-  Erwtensoep voor goede doel bij Lions in Abcoude
-  Misdaadcijfers 2023 gepresenteerd
-  Gemeente wil echt geen windmolens ondanks plannen Provincie

Hele week vanaf 00.00 uur (herhaling op ieder even uur).

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica
 12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica
 13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

105.6 FM en internetstream.

Mijdrecht - Zaterdagavond
10 februari komt Peter Lusse naar 
Mijdrecht. Hij treedt op met ‘Eddie 
voor het leven’ in ’t Oude Parochie-
huis, Bozenhoven 152. Dertig jaar 
geleden speelde Peter Lusse de rol 
van Eddie in de TV-serie ‘Vrienden 
voor het leven‘. Nou, dat heeft hij 
geweten! Na drie decennia van 

TV-programma’s, toneelstukken, 
cabaretvoorstellingen, musicals
en operaconcerten, is hij voor veel 
mensen nog steeds ‘Eddeped’.
Beleef het mee op zaterdag
10 februari in het Parochiehuis.
Op het toneel vertelt Peter Lusse met 
smaak over hoe het allemaal begon, 
hoe het er aan toe ging en wat er 

Beleef met Peter Lusse
‘Eddie voor het leven’

daarna gebeurde. Over hoe zo’n 
comedyserie nou eigenlijk gemaakt 
wordt. Over de techniek van het 
comedy-acteren en van het comedy-
schrijven. Over hoe je het beste een 
mop kan vertellen. Over de bizarre 
avond dat ‘Vrienden voor het Leven’ 
de Televizierring won. Over wat 
humor nou eigenlijk precies is en 
hoe het werkt en waarom het zo 
belangrijk is. Over alles wat u altijd
al had willen weten (én over wat u 
misschien liever niet had willen 
weten maar waarvoor het te laat is, 
als u eenmaal een kaartje hebt 
gekocht!). Over de relatie tussen 
Peter en ‘Eddeped’. Hoe Alter is zijn 
Ego eigenlijk? Over een bizarre 
carrière, een woelig leven. Kortom:
U krijgt een uitgebreide kijk in de 
keuken van ‘Vrienden voor het leven‘ 
en ook in de keuken van Peter zelf.
Het wordt een avond mét humor, 
óver humor. En omdat Peter cabare-
tier in hart en nieren is, blijven een 
paar conférences en liedjes de 
toeschouwers niet bespaard...
De voorstelling start om 20.00 uur 
met dit keer bar na a� oop. De zaal
is open vanaf 19.30 uur. Kaartjes 
kosten € 15,– en zijn te bestellen
op www.cultuurhuismijdrecht.nl.

De Ronde Venen - Zaterdag
27 januari a.s. organiseert de
Verzamelaarsvereniging De Ronde 
Venen haar eerste (ruil)beurs van 
2024. U bent allen van harte welkom 
om de beurs te bezoeken. Naast de 
postzegels en (euro)munten zijn er 
speldjes, elpees, singles en cd’s, en 
ansichtkaarten te koop. Bij diverse 

aanwezige handelaren kunt u uw 
verzameling laten taxeren en even-
tueel verkopen. De ruiltafels zijn bij 
uitstek de plaats waar u uw dubbele 
zegels kunt ruilen met andere ver-
zamelaars. Of de stuiverboeken kunt 
bekijken voor nieuwe aanwinsten 
voor uw verzameling. De stuiver-
boeken, de naam zegt het al, zijn 

Verzamelaarsvereniging
De Ronde Venen

75 Jaar De Zonnebloem
groots gevierd in Vinkeveen

Feest tijdens ontmoetingsdag
Zonnebloem Wilnis/De Hoef

Vinkeveen - Op 17 januari 2024 
bestond de Zonnebloem 75 jaar! In 
het hele land wordt bij deze mijlpaal 
stilgestaan. In Vinkeveen werd in de 
gastvrije kantine van SV Hertha een 
gezellige middag gehouden voor alle 
gasten van Zonnebloem Vinkeveen/
Waverveen. Met dank aan Slagerij Van 
Kreuningen en Jos Kok, de rijdende 
kaasspecialist, werden de gasten
ruim voorzien van een heerlijk hapje 
en drankje. Bij het vertrek kreeg 
iedereen een handige Zonnebloem-
jubileumtas en een potje blauwe 
drui� es om het lentegevoel al een 
beetje binnen te halen. Met een blij 
en tevreden gevoel werden de gasten 
weer thuisgebracht door de vele
vrijwilligers van de Zonnebloem 
Vinkeveen/Waverveen.

Wilnis - De Hoef - Donderdag
17 januari, exact op de dag dat de 
Nationale Vereniging De Zonnebloem 
75 jaar bestond, heeft afdeling Wilnis/
de Hoef haar jaarlijkse Ontmoetings-
dag georganiseerd. Zo’n 80 Zonne-
bloemgasten en vrijwilligers schoven 
aan, na een barre tocht door de 
sneeuw, in de gezellige grote zaal
van De Willisstee voor een hartelijke 
ontvangst met ko�  e en gebak.
Vervolgens was er een zeer muzikaal 
leuk meezing-optreden van mond-
harmonicagroep de ‘Oude Klanken’ 
en werd er een lekkere borrel 
geschonken. Aansluitend een heerlijk 
dinertje. Kortom: feest! En na a� oop 
ging iedereen nog met een leuk 
cadeautje naar huis.

insteekboeken waar u zegels uit mag 
halen die één stuiver per stuk kosten. 
Naast dit alles zijn er altijd leden
van de vereniging aanwezig die u 
kunnen informeren over het ver-
zamelen van postzegels en/of 
munten en over onze gezellige 
vereniging. Entree is € 1,– per 
persoon.
De (ruil)beurs is zaterdag 27 januari 
van 09.30 tot 12.30 uur in
De Willistee, Pieter Joostenlaan 24, 
3648 XR  Wilnis.

LEZERSPOST

Uw artikel gelezen. Vraaggesprek met de heer Goldhorn gelezen.

Ook heb ik de Statenbrief met kansrijke plaatsen voor windmolens 
gelezen (brief van 9 januari jl., UTSP 157 - 1811695 - 717). In principe
een onleesbaar document. Lijkt er op dat dat laatste de bedoeling is.
Hoe minder mensen dit begrijpen, hoe beter.

Als ik dit goed lees, wijst de provincie verder aan: Wilnis Zuid, Wilnis 
uiterst Zuid, EN de omgeving van de molen bij Johnson Wax. Deze 
molen heeft de gemeente indertijd onder de chantage van Johnson
– weg uit Mijdrecht – geplaatst. Het zou een schande zijn opnieuw
aan deze druk toe te geven.

U noemt de informatie van Amsterdam – verdediging aan de Noordkant. 
Ik mis informatie uit Noord Holland voor wat betreft plannen tot
plaatsing in Uithoorn en Nieuwkoop – verdediging aan de Westkant.

In het ambtelijk provinciaal document mis ik de samenhang: wat
betekent de plaatsing voor het stroomnet en de levering en aansluiting 
van (nieuwe) woningen en bedrijven. 

Najaar 2023 hebben wij een rit gemaakt langs de Groningse kust.
Van de Dollart – Nieuw Statenzijl – tot en met Lauwersoog.
Bij Termunterzijl zie je de molens van Delfzijl. De kers op de vreselijke 
windmolentaart: de Eemshaven. Geen idee hoe men er door heel Europa 
in slaagt onze omgeving – voor ons welzijn – op de mooiste plaatsen te 
verkrachten. Deze milieuvervuiling moet stoppen. Misschien kunt u er 
wat mee. Van Verre!

Jaap Duhne LSA

Windmolens in De Ronde Venen
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bereiken. De mevrouw aan de tele-
foon wenste ons een ‘fijn weekend’ 
terwijl we een weekend ingingen in 
een ijskoud huis, met één klein 
kacheltje, geen warm water, geen 
werkende gootsteen in de keuken.
Ik heb hier nadrukkelijk gevraagd 
(gesmeekt) of er mogelijkheden 
waren om ergens het weekend te 
overbruggen, we hebben gevraagd 
om een leidingevende te spreken 
maar het antwoord was: “Nee, dat 
hebben we niet”, en (letterlijk:)
“We hebben geen leidinggevende”. 
 
Weekend
In het weekend werd ik (Esther) ziek, 
en op zondag werd onze dochter 
van 2 jaar ook ziek. Zondagavond 
spuugde ze haar bed onder en was 
ze helemaal vies maar er was geen 
manier om haar te douchen. Maan-
dagochtend heeft mijn man haar 
ziek meegenomen naar zijn werk, 
waar een douche is. Ik heb die dag 
mijn werk gemist omdat ik ziek op 
bed lag. Maandag heeft de monteur 
van Van de Velde de schade in de 
keuken verholpen en deed de goot-
steen het weer. 
 
Toevallig
Toevallig kwam maandagmiddag 
Jonathan Nagel van de firma Rutges 
naar ons huis. Deze afspraak was 
toevallig zo gepland omdat hij kwam 
kijken voor punten van renovatie.
Hij was vijf minuten in onze woning 
en kwam de keuken binnen met de 
mededeling: “Mevrouw, wat schrik ik 
van deze woning”. Hij heeft een paar 
telefoontjes gepleegd en zodoende 
kwamen wij in contact met de heer 
Blom. Het was voor ons een bevesti-
ging dat we niet aan het overdrijven 
waren en dat dit echt serieus was. 
Een gezin met kinderen in een huis 
zonder verwarming en warm water, 
inmiddels voor zeven dagen, is een 
crisis, zeker bij buitentemperaturen 
die week van -8 graden en sneeuw. 
We hebben die week op de kamer 
van mijn dochtertje temperaturen 
gemeten van 2 graden (wel boven 
nul) en beneden was het 8 graden. 
Op de koudste twee dagen stond 
het ijs aan de binnenkant van de 
slaapkamerramen en konden we 
met de ijskrabber aan de slag.
 
Maandag 15 januari
15 januari op dinsdagochtend om 
07.00 uur viel de electriciteit uit in 
huis. Er was geen stop omgeklapt 
dus we konden niets zelf doen. We 
hebben het noodnummer gebeld 
van Cazas maar de jongen aan de 
telefoon kon niets doen dan alleen 
de ‘stekkercheck’ en verder moesten 
we om 08.30 uur terugbellen. We 
hebben bij kaarslicht en met het
gas aan voor een beetje warmte de 
kinderen klaargemaakt voor school 
en ik ben bij de buurvrouw mijn
telefoon gaan opladen. Ik heb Cazas 
gebeld en de woorden ‘spoed’ en 
‘crisis’ gebruikt. Ik heb aangegeven 
dat we ziek waren, dat ik wanhopig 
was en ik heb meerdere malen 
aangegeven dat het huis onbewoon-
baar is. Helaas konden ze niks voor 
ons doen en moesten we afwachten 
tot we gebeld werden en de
electricien zou komen. En wederom 
moesten we de hele dag thuis zijn 
omdat ze geen tijd konden zeggen. 
De electricien kwam langs rond 
13.00 uur, verving de hoofdzekering 
en vertelde me dat het kwam door 
de electrische kachel die teveel 
stroom had getrokken van de groep. 
En dat ik dat beter niet meer kon 
doen. 

Vervolg van de voorpagina.

Verslag, datum: 8 -18 januari 2024,
Spoorlaan 2, Vinkeveen. 

Op maandag 8 januari is onze 
CV-ketel gestopt met functioneren. 
Voorafgaand aan deze datum 
hebben wij diverse storingen gehad 
maar hebben we dit met resetten zelf 
kunnen verhelpen. De exacte data 
daarvan kan ik hier niet terugvinden 
maar we hebben diverse reparaties 
(o.a. printplaat) gehad. Op 8 januari 
konden we zelf de ketel niet meer 
resetten en hebben we voordat we 
naar werk en school gingen Cazas 
gebeld. Hierbij heb ik duidelijk 
aangegeven dat we zelf niet thuis 
konden blijven en hebben de 
buurman geregeld die op mijn
telefoontje zou wachten en dan 
aanwezig zou zijn bij de reparatie. 
(De berichten hierover heb ik als 
bewijs). Om 09.55 uur ging mijn
telefoon één keer over vanaf een 
privénummer. Ik kon niet terugbellen 
en werd daarna ook niet nogmaals 
gebeld. Even voor het beeld: in de 
tuin waren twee werklieden bezig 
met de renovatie van de buitenkant 
en de aannemer. Zij hebben de 
monteur gezien maar hij liep zonder 
verder contact op te nemen met 

iemand de tuin uit. Later vonden we 
in de dichtgeplakte brievenbus (we 
hebben een brievenbus buiten aan 
het hek i.v.m. tocht binnen) een 
briefje. De mededeling was na 
afloop: ‘U was niet thuis en er was 
niemand die open kon doen’. Dit 
klopt niet want we hadden alles 
geregeld om de monteur te 
ontvangen. 
 
Dinsdag
Dinsdag werd een nieuwe afspraak 
ingepland, waar we de hele dag voor 
thuis moesten blijven want de tijd 
konden ze niet zeggen. Wij zijn 
zzp-ers en moesten hiervoor 
afspraken afzeggen. Om 16.50 uur 
kwam een monteur. Ondanks dat wij 
de foutcode al hadden doorgegeven 
en we wisten dat het de code van de 
printplaat was, stelde de monteur 
nogmaals vast dat het de printplaat 
was. Maar aangezien het laat was, 
kon hij niks meer doen. 
 
Woensdag
Woensdag kwam hij met de print-
plaat maar de ketel bleek nog steeds 
niet te werken. De monteur gaf aan 
dat het waarschijnlijk de condens-
meter was en liet de loodgieter 
komen. Die kwam van Van de Velden 
met twee mannen en zij hebben de 
ketel schoongemaakt en gekeken 
naar een aansluiting. Ze kwamen tot 
de conclusie dat dit het probleem 
niet was. Het was einde van de 
middag en ze lieten ons achter met 
een verstopte keukengootsteen 
omdat ze daar de vuile dikke drab in 
weg hadden gegooid, die uit de ketel 
was gekomen. Voordat zij kwamen, 
was de gootsteen niet verstopt. 
 
Donderdag
Donderdag Cazas Wonen weer 
gebeld over de verstopte gootsteen 
en de ketel. Feenstra heeft einde van 
de middag één kacheltje gebracht 
om het huis electrisch te verwarmen. 
Hier werd de beslissing genomen dat 
de hele ketel (die dateert uit 2007) 
vervangen zou gaan worden omdat 
reparatie niet meer mogelijk bleek. 
Verder werd ons verteld dat het 
overal erg druk was en ze geen tijd 
hadden en niets konden regelen. 
 
Vrijdag
Vrijdag moesten we in de ochtend 
allebei werken en in de middag 
gebeld met Cazas. Hier werd ons 
medegedeeld dat het nu bijna 
weekend was en dat de gootsteen 
niet opgelost kon worden wegens 
drukte bij Van de Velden en ze de 
planning van Feenstra niet konden 

Vinkeveens gezin zit dagen zonder 
verwarming en zonder electriciteit

Marja Becker, fractievoorzitter van 
de Seniorenpartij De Ronde Venen 
nam direct contact op met Esther 
en heeft haar toegezegd er direct 
vragen over te gaan stellen in de 
raad en contact op te nemen met 
de verantwoordelijk wethouder: 
“Deze woningen hadden al jaren 
geleden gerenoveerd moeten 
worden, net alsnog veel meer 
woningen in deze gemeente.
Er moet nu toch echt iets gaan 
gebeuren. Wij vinden deze
gebeurtenissen, waarbij een
gezin met twee kleine kinderen in 
onze gemeente 10 dagen zonder 
verwarming en warm water heeft 
gezeten schandalig en niet onze 
gemeente waardig.
Dat Cazas, die inmiddels wel 
verontschuldigingen heeft aange-
boden, het niet voor elkaar krijgt 
om afdoende maatregelen te 
nemen om zo’n calamiteit binnen 
zeer korte tijd op te lossen getuigt 
van onkunde. Daarbij heeft Cazas 
ook de urgentie en de wanhoop 
van deze mensen totaal onder-
schat.
Wij zullen via schriftelijke vragen 
het college verzoeken deze proble-
matiek te bespreken met Cazas en 
om samen met Cazas er voor te 

zorgen dat deze ellende in de 
toekomst wordt voorkomen, door 
bijvoorbeeld een protocol op te 
stellen. Ook zullen wij compensatie 
voor de geleden schade en de 
trage isolatie van deze woningen 
benoemen.
 
De vragen:
1.  Kan het college samen met 
Cazas een protocol opstellen, 
waarbij er wordt gezorgd, dat
er bij calamiteiten, als hierboven 
omschreven, een acute oplossing 
wordt geboden aan inwoners, 
bijvoorbeeld tijdelijke opvang.
2.  Kan het college overleggen met 
Cazas over een schadevergoeding 
voor dit gezin?
3.  Het betreffende huis heeft het 
laagste milieulabel. In eerdere 
vragen over het isoleren van 
huizen in het bezit van Cazas heeft 
de wethouder aangegeven dat 
deze huizen het eerste geïsoleerd 
zouden worden. Daar is hier
helemaal nog geen sprake van. 
Hoe staat het met de afspraken die 
hierover met Cazas zijn gemaakt?
 
Marja Becker
Fractievoorzitter
Seniorenpartij DRV

Hotel
Aangezien mijn man geen familie 
meer heeft en mijn familie op
40 minuten afstand woont, konden 
we nergens heen. We hebben toen 
besloten om naar een hotel te gaan 
om een keer warm te slapen en te 
kunnen douchen. Op woensdag 
moet ik een hele dag werken en ik 
moet representatief zijn voor de 
klanten. Dit hebben we bij Cazas 
aangegeven. In de middag kregen 
we een telefoontje dat de ketel 
donderdagochtend vervangen zou 
worden. Daarna werden we terug-
gebeld dat er een dubbele afspraak 
was en dat het toch in de middag 
zou worden. Donderdag is de 
verjaardag van mijn dochtertje,
die we dus helaas moeten cancelen. 
Natuurlijk gaat de vervanging van de 
CV-ketel voor op haar verjaardag 
maar het is wel zuur. 
 
Slecht behandeld
Ik heb me de afgelopen weken
nog niet eerder zo slecht behandeld 
gevoeld en zo van het kastje naar de 
muur gestuurd. Ik kreeg niet het idee 
dat er iemand echt met ons mee-
dacht en dat er iemand was die zich 
besefte hoe heftig onze situatie was. 
De telefonistes reageerden allemaal 
keurig netjes volgens hun scripts en 
toonden medeleven volgens het 
boekje maar niemand die echt iets 

kon/mocht/wilde doen. Ik ben eerlijk 
gezegd nog steeds geshockeerd dat 
dit kan in Nederland. Wij zijn huur-
ders die altijd netjes de huur betalen, 
die duidelijk aangeven wat er aan de 
hand is, die het oude huis waarin ze 
wonen bijhouden en tijdig aangeven 
als er problemen zijn zodat het huis 
niet vervalt of in grote problemen 
komt.
Ik ben geshockeerd door de weinige 
medemenselijkheid die er is in de 
organisatie en dat er zo weinig 
gedaan kan worden door de
organisatie in dit soort gevallen.
Er is bijvoorbeeld de hele week lang 
niemand komen kijken van Cazas
om de situatie op te nemen maar 
toen de heer Nagel toevallig kwam 
voor iets anders, zag hij dus wel 
meteen dat dit een crisis was. 
 
We zijn momenteel nog niet hele-
maal door de situatie heen, ook al 
hebben nu wel het uitzicht op 
donderdag. Ik hoop dat u begrijpt 
dat deze situatie voor ons als gezin 
zwaar is geweest, we hebben veel 
tijd verloren en ons werk meermaals 
moeten afzeggen. Daardoor hebben 
we een hele stressvolle tijd met veel 
onrust in het gezin en zelfs ziekte die 
direct gelinkt kan worden aan de 
situatie in ons huis.

Esther Segers

 Temperatuur in de woonkamer. IJs aan de binnenkant van het raam van de slaapkamer.

Temperatuur in de kinderkamer.
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Bridgevereniging De Ronde Venen
Wilnis - Op zondag 21 januari organi-
seerde Bridgevereniging De Ronde 
Venen weer een open bridgedrive in 
De Willisstee in Wilnis. Er was veel 
animo uit onze gemeente en onze 
regio maar ook kwamen enkele deel-
nemers van ver om mee te komen 
spelen. Er speelden 18 paren in
de A-lijn en 18 paren in de B-lijn.
Janny en Gerard Telling boden en 

haalden als enigen klein slem in een 6 
sans-atoutcontract terwijl drie andere 
paren gevoelige downslagen moesten 
incasseren. De eerste uitkomst is vaak 
bepalend voor het wel of niet halen 
van een hoog contract. In de B-lijn 
ging een 6 sans-atoutcontract ook 
twee keer down en dat terwijl Henny 
van Dijk en Coen van Straalen 3 sans-
atout met vier overslagen wisten te 
maken! In de A-lijn haalden Johan
van Westendorp en Martha Rijksen de 
eerste plaats met 64,84 %. De tweede 

De Hoef - Vorige week woensdag-
avond ontspon zich in de commissie-
vergadering een pittige discussie 
over een bestemmingsplan in
De Hoef aan de Oostzijde. Er ligt
op papier een prachtig plan, midden 
in de natuur. Er komt 1 bungalow en 
zes starterswoningen. De kleinere 
woningen worden gebouwd in de 
zogeheten kapschuurvorm, wat 
prachtig past in het natuurlandschap. 
In de commissie is het de bedoeling 
dat de raadsleden (commissieleden) 
het plan nog even doornemen, 
indien nodig vragen stellen aan de 
verantwoordelijk wethouder, zodat 
men donderdag 1 februari deze zaak 
kan goed of afkeuren in de raad. 
Yvonne van den Heerick (RVB)nam 
het woord:  “Ik heb alle stukken goed 
bekeken. Zag er goed uit, maar er 
bekroop mij een onderbuikgevoel. 
Wij willen hier iets maken, wat mooi 
is. Wat daar in het landelijk gebied 
past en daar recht aandoet. En dat 
wordt dan 1 vrijstaande woning en 
daarbij een zestal kleinere woningen, 
zogenoemde starterswoningen”, 
aldus van den Heerick.
“En dan in het kader van de landelijk-
heid worden de kleinere woningen 
gebouwd in de kapschuurvorm en
er komt een fietsenschuurtje in 
dezelfde stijl. Nou dat is leuk. Maken 
we een gezamenlijke gemeenschap-
pelijke tuin en die bestemmen we tot 

natuur. Klink allemaal heel leuk,
maar dan kijk ik eens verder naar het 
bestemmingsplan en wat zie je dan 
tot mijn grote verwondering, daar 
staat in die regels dat je daar bij 
iedere woning, groot of klein, een 
bijgebouw mag neerzetten van
50 m2. Ziet u dat al voor u? Proberen 
wij iets moois te creëren en dan dit!
Voorbeeld: bouwt iemand straks een 
grote serre aan zijn kapschuur vast. 
Of iemand zet daar een schuurtje van 
de Gamma, dan denk ik ‘hoe dan?’
En dan gaan we nog even doorlezen 
en dan komen de regels voor de 
gezamenlijke tuin. Daar mag je ook 

van dat soort schuurtjes bouwen, 
mits je maar roept dat het voor tuin 
is. Dit willen we toch niet? Ik weet 
niet wat u denkt wat daar gaat 
ontstaan, maar ik ben bang dat het 
geen mooi natuurkwaliteitsplan 
wordt. Mijn vraag is: had dit niet 
anders gekund? Kunnen we daar
nog wat mee? Kunnen we dit nog 
beperken? Ik hoor graag van onze 
wethouder Zevenhuizen wat hij 
hieraan denkt te kunnen doen”.
Opvallend was dat de rest van de 
fracties in eerste instantie zo goed
als stil bleven. Ja, wij vonden het
een mooi plan, hebben niet zover 
gekeken. Ben benieuwd naar 
antwoord van de wethouder. Alleen 
de VVD vond het een prachtig plan 
en bleef daarbij, aanbouwen of geen 
aanbouwen.

Wim Stam van de CU/SGP: “Wij 
hadden geen probleem met dit plan, 
maar ben geschrokken van mevrouw 
van de Heerick. Als zij gelijk heeft
is het toch erg dat je blijkbaar als 
raadslid zo diep in de plannen moet 
duiken om dit naar boven te halen. 
Dat is wel heel jammer. Het is toch 
niet de bedoeling dat je als raadslid 
het werk van de ambtenaren moet 
gaan overdoen?”
Van den Heerick: “Laat heel duidelijk 
zijn, wij zijn niet tegen dit plan, wij 
zijn tegen de extra’s”.

De Ronde Venen - De sportzaal
bij dorpshuis De Vijf Bogen in
Baambrugge moet gerenoveerd
en verduurzaamd worden. Hiervoor 
heeft de gemeenteraad ruim
600.000 euro beschikbaar gesteld. 
Het college van burgemeester en 
wethouders verleent vervolgens de 
subsidie aan het dorpshuis om de 
renovatie ook echt uit te voeren, 
maar kan hier wel voorwaarden aan 
verbinden. Eén van de voorwaarden 
die het college wil stellen is dat het 
dorpshuis de grond onder de sport-
zaal en mogelijk ook het dorpshuis 
aan de gemeente overdraagt.
ChristenUnie-SGP en PvdA/Groen-
Links zijn verrast en stellen hier 
schriftelijke vragen over.
Fractievoorzitter Wim Stam (Christen-
Unie-SGP): “We zijn benaderd door 
het bestuur van het dorpshuis De Vijf 
Bogen over deze opmerkelijke eis. 
Ons is niet duidelijk waarom het 
nodig is om de grond over te dragen 
en waarom het college dat wil.” 
Raadslid Ernst Schreurs (PvdA/Groen-
Links): “Wat we van het bestuur van 

het dorpshuis begrijpen is dat het 
college meer regie zou willen. Maar 
onduidelijk is waarom, wat dat in zou 
houden en hoe overdracht van de 
grond daarbij zou helpen. We zijn 
benieuwd naar de antwoorden van 
het college!”
 
Renovatie sportzaal 
De sportzaal bij het dorpshuis De Vijf 
Bogen is toe aan renovatie en moet 
verduurzaamd worden. Daarmee kan 
de zaal weer een flink aantal jaren 
mee en dalen ook de energiekosten. 
Om deze renovatie uit te voeren 
heeft de gemeenteraad in maart 
2023 602.000 euro beschikbaar 
gesteld bij de behandeling van het 
Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 
(IHP). Het college moet de subsidie 
echter nog wel verlenen aan de stich-
ting Dorpshuis Baambrugge. Daarbij 
heeft het college aangegeven voor-
waarden te stellen.
 
Het college heeft in het raadsvoorstel 
van maart 2023 aan de gemeente-
raad voorbeelden van deze voor-

waarden genoemd. Bijvoorbeeld dat 
het dorpshuis een onderhoudsfonds 
in moet zetten, er tenminste twee 
concurrerende offertes opgevraagd 
moeten worden en het bestuur het 
gebruik voor schoolgym moet blijven 
garanderen. De overdracht van 
grond is echter niet eerder aan de 
orde gekomen. Omdat de statuten 
van de stichting Dorpshuis Baam-
brugge voldoende waarborgen 
bieden voor de gemeente om regie 
te houden, ziet de stichting geen 
reden om de grond over te dragen 
en wil ze hier niet aan meewerken. 
Daarmee ontstaat een patstelling 
met de gemeente en vertraging
van de renovatie.
 
Schriftelijke vragen
ChristenUnie-SGP en PvdA/Groen-
Links hebben daarom schriftelijke 
vragen gesteld aan het college van 
burgemeester en wethouders. De 
partijen willen weten of het klopt dat 
het college deze eis aan het dorps-
huis gesteld heeft. En of het gaat om 
overdracht van de grond van alleen 

Wat gaat het worden? Een prachtig mooi 
bouwplan of een schuurtjescomplex?

CU-SG en PvdA/GL stellen vragen over eis 
gemeente voor grond dorpshuis Baambrugge

Toen kwam de wethouder aan het 
woord. Duidelijk geïrriteerd en niet 
echt goed ingelezen. Kwam niet
echt goed uit zijn woorden en als
hij iets als een soort antwoord gaf
zat de ambtenaar duidelijk ‘nee’
te schudden. “Wel, ik heb dat zo 
begrepen” was wat de wethouder
uit kon brengen. Ook Van den 
Heerick zag dit gebeuren en
vroeg of de ambtenaar misschien 
antwoorden mocht geven. Dat 
mocht niet. Dan maar even schorsen 
voor overleg met de ambtenaar.

Niet correct
Na de schorsing was de ambtenaar 
uit de zaal verdwenen en begon de 
wethouder direct met: “Dit zijn toch 
geen vragen voor deze commissie-

vergadering?” De meerderheid van 
de fractie schudden allemaal van 
‘jazeker wel’ en de wethouder blafte 
eruit: “Jullie mogen dat vinden, ik 
vind dit niet correct. Ik ga mijn
best doen om het nog verder te 
verduidelijken’.

Verschil van mening
Dat lukt totaal niet. De voorzitter
van de commissie greep in en zei:
“Mevrouw van den Heerick en de 
wethouder blijven duidelijk van 
mening verschillen. Van den Heerick: 
“Omdat ik nu eenmaal gewoon een 
zeur ben tot betrekking van regels. 
Gewoon al beroepsmatig vind ik
dat dit niet correct is”.

Wordt vervolgt op donderdag
1 februari aanstaande.

de gymzaal of ook het dorpshuis.
Als dat klopt, willen de partijen 
weten waarom het college deze eis 
stelt en wat de juridische basis is om 
overdracht van grond als voorwaarde 
te stellen voor het verlenen van een 
subsidie. Ook willen de partijen 
weten waarom de gemeenteraad 
over het stellen van deze eis niet 
eerder is geïnformeerd.
 
Verder willen de partijen weten of 
het klopt dat het college met de 
overdracht van de grond meer regie 
zou willen krijgen. Zo ja, welke regie 
het college wil en hoe overdracht 

van grond daarbij gaat helpen. Ook 
willen de partijen weten wat de 
gevolgen zijn van de overdracht van 
de grond voor de rechten en plichten 
van zowel de gemeente als de stich-
ting Dorpshuis Baambrugge. En wat 
er gebeurt met de renovatie van
de gymzaal als het bestuur van het 
dorpshuis Baambrugge bij haar 
standpunt blijft en niet akkoord gaat 
met overdracht van de grond. Als 
laatste willen de partijen weten hoe 
het college omgaat met de boosheid 
die inmiddels is ontstaan bij het 
bestuur van het dorpshuis en
inwoners van Baambrugge.

Wethouder Zevenhuizen (RVB)
had het er maar moeilijk mee.

Yvonne van den Heerick (RVB):
“Dit willen we toch niet?”

Wim Stam (CU-SGP): “Het is toch niet 
de bedoeling dat wij het werk van de 
ambtenaren gaan overdoen?”

Bridgenieuws plaats was met 60,42 % voor Anneke 
Wortel en Janny de Jong. Een mooie 
derde plaats was voor Kees en Marja 
Mooij met 55,99 %. In de B-lijn 
scoorden Rietje Tijssen en Gerda
van Duuren 61,35 % voor een eerste 
plaats. Tweede werden Carla de 
Goede en Tineke Venhuizen met 59,48 
%. Anneke en Dick Bader eindigden 
als derde met 58,78 %.

Bridgevereniging Mijdrecht
Mijdrecht - Maandag 15 januari 

leverde de vierde ronde de volgende 
uitslag op: 1. Eric & Joke Schiphorst 
59,95%, 2. Marja Hartman & René de 
Jong 58,56% en 3. Chris van der Wilt 
& Yvonne Schutijser 57,41%. Paar
Frans Leeuwerik leverde een mooi 
6schoppen (klein slem) af, waar de 
anderen 3SA met upslagen speelden, 
waar 6SA en 6 harten down gingen. 
Donderdag 18 januari gaf de vijfde 
ronde in de A-lijn een mooie uitslag: 
1. Truus Groot & Bep Schumacher 
61,46%, 2. Elisabeth & Nan van den 

Berg 56,30% en 3. Annemiek van 
Lookeren & John Willems 52,54%.
Het beste spel werd gespeeld
– 6ruiten – door paar Joke de Wit.
De B-lijn leverde een spannende 
uitslag op: 1. Gerda van Duren &
Joke Tombal 59,00%, 2. Ben Gabriel
& Mart van der Voort 55,65% en
3. Annemarie Pierrot & Geri Stappers 
55,50%. Drie scores vielen op:
6SA door paar Siegers, en 2keer 
6schoppen door paren Tineke 
Venhuizen en Trees Versteeg.
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Uithoorn - Uithoorns Mooiste -
de loop staat weer voor de deur. 
Aanstaande zondag 28 januari vindt 
dit grootste loopevenement in de 
regio weer plaats en dit jaar is dat 
voor de 40e keer. Dit jubileum
wordt gevierd met 30 extra taarten 
voor de lopers, een midweek voor
de winnaars op de 10 EM, een
scholierenchallenge en een speciaal 
aandenken voor iedereen. Uithoorns 
Mooiste - de loop is de vierde loop 
van de wedstrijden van het Zorg en 
Zekerheidcircuit. De groep vrijwilli-
gers van AKU en het Zorg en Zeker-
heidcircuit staan weer borg voor een 
goede organisatie.
I.v.m. de aanleg van de trambaan is 
het parcours op de lange afstanden 
enigszins gewijzigd. Door de mede-
werking van de busmaatschappij 
kunnen de lopers zonder problemen 
de busbaan oversteken en daarmee 
is het parcours voor lopers nog
interessanter en veiliger geworden.
 
Grote groep voorinschrijvers
Meer dan 800 lopers hebben zich
van te voren al ingeschreven voor 
Uithoorns Mooiste. Dat is inclusief
de groep Specials, de deelnemers 
aan de Businessloop, scholieren
van het voortgezet onderwijs en
de grote groep die meedoen aan het 
Zorg en Zekerheidcircuit. Met de na-
inschrijvers en de deelnemers aan de 
GeZZinsloop verwacht de organisatie 
1250 lopers aan de start.
 
Westerbos & Mens G-run
Op 24 april wordt traditioneel gestart 

om 10.15 uur, met de G-run, een 
grote groep Specials die op de dins-
dagavond bij AKU trainen, worden 
weggeschoten voor de 1 kilometer, 
een aantal met ondersteuning van 
een vrijwilliger en sommigen maken 
gebruik van de racerunner, een 
prachtig hulpmiddel. Een groot 
aantal Specials hebben een derge-
lijke conditie opgebouwd dat ze aan 
de 5 kilometer en zelfs 10 kilometer 
meedoen.
 
Kidsrun
Voor de jeugd t/m 11 jaar is er een 
AH Jos van den Berg kidsrun, ofwel 
de GeZZinsloop over 1 kilometer. De 
start daarvan is 10.30 uur. Het is een 
GeZZinsloop omdat ouders of opa
of oma mee kunnen lopen met de 
jongste groep kinderen die mee 
willen doen. Voor alle kinderen ligt 
aan de finish een mooie medaille 
klaar, fruit, een krentenbol en een 
waardebon. Vanaf 09.00 uur kun je 
inschrijven voor de GeZZinsloop.
 
Wedstrijdlopen
Om 11.00 uur wordt gestart met de 
eerste lange afstand, de Van Schie
5 kilometerloop.
Snel daarna, om 11.05 uur starten de 
twee langste afstanden tegelijk, de 
AA Sloop 10 kilometerloop en de 
Takii 10 Engelse Mijlen.
 
Voor de winnaars bij de dames en
de heren op de 10 Engelse Mijlen ligt 
een hele mooie extra prijs klaar: een 
tegoedbon van € 250,– voor een 
verblijf in een vakantiehuisje op een 

Uithoorns Mooiste - de loop 
komt er aan!

prachtig park op de Veluwe, de 
IJsvogel.
 
Businessloop
De Businessloop is dit jaar weer terug 
in het programma. 12 teams hebben 
zich daarvoor aangemeld. De teams 
verzamelen zich van te voren in het 
clubhuis van AKU. Daar staat de 
koffie klaar, wordt van de teams een 
foto op een speciale achtergrond 
gemaakt en verzorgt een trainer van 
AKU een warming-up. Na afloop ligt 
er een lunchpakket klaar.
 
Organisatie
De start/finish van alle afstanden 
vindt plaats op het grote plein op 
sportpark de Randhoorn voor het 
clubhuis van Legmeervogels.
Onderweg zijn er voldoende drank-
posten en na afloop is er water, fruit 
en een mooie herinnering aan de 
loop.
Er zijn voldoende kleedkamers met 
douchegelegenheid en tevens zijn
er voldoende toiletfaciliteiten.
Waardevolle spullen kunnen in 
bewaring worden gegeven.
 
Parkeren en loopbrug
Op deze dag is er meer dan 
voldoende parkeergelegenheid voor 
alle atleten en bezoekers. Naast de 
grote parkeerplaatsen op sportpark 
de Randhoorn kan er geparkeerd 
worden langs de Noorddammerweg 
en bij een aantal bedrijven langs 
deze weg. Om te voorkomen dat 
atleten en toeschouwers een grote 
afstand moeten lopen naar de start/
finish is er door de Firma van Schie, 
specialist in grond-, weg- en water-
bouw, een loopbrug over de sloot 
gelegd.
 
Voor- en na-inschrijven
Van te voren inschrijven voor één van 
de langere afstanden heeft de voor-
keur. Dat kan via www.inschrijven.nl. 
Je kunt op de dag van de loop je 
startnummer en chip direkt ophalen 
in de kantine van Legmeervogels op 
het sportpark.
Je kunt je natuurlijk ook op de dag 
van de loop zelf inschrijven vanaf 
09.00 uur
 
Actuele informatie over de
loop kunt u vinden op
www.uithoornsmooiste.nl. 

Uithoorn - Aankomende zondag 
verschijnt ook de Amsterdamse 
Jeroen van Veen bij ‘Uithoorns 
Mooiste - de Loop’ aan de start.
De hardloper doet mee om geld
op te halen voor het Prinses Máxima 
Centrum en mensen kunnen hem 
daar nog voor sponsoren. In maart
is hij begonnen om elke dag hard te 
lopen voor dit goede doel. Hiervoor 
heeft hij een heel persoonlijke reden. 
Zijn zoontje Kasper is op 4 maart 
2022 op 4-jarige leeftijd overleden 
aan een zeer agressieve hersen-
tumor. Toen Kasper één jaar was, 
werd er in zijn hoofd een kwaad-
aardige tumor ontdekt. Vanaf dat 
moment staat het leven van Jeroen 
en zijn gezin totaal op zijn kop. Hun 
zoontje had een overlevingskans van 
één procent en daar hielden zij zich 
hoopvol aan vast. Maar na duizend 
behandelingen in zes verschillende 
ziekenhuizen blijkt uit een scan dat 
er uitzaaiingen zijn en dat er geen 
hoop meer is. Jeroen is dankbaar 

voor de mooie momenten en besluit 
een boek te schrijven over zijn 
vrolijke zoontje en hun leven tussen 
hoop en vrees: ‘Kasper - Achtbaan op 
losse schroeven’. 
In maart 2023 begint Jeroen met 
hardlopen om geld op te halen voor 
het Prinses Máxima Centrum waar 
kinderen met kanker behandeld 
worden. Elke dag rent hij gemiddeld 
tien kilometer door dorpen en 
steden. Onderweg wordt hij aange-
moedigd en via Facebook kunnen 
zijn belevenissen worden gevolgd. 
Bedrijven die hem sponsoren komen 
op zijn T-shirt. Inmiddels heeft hij 
meer dan zeshonderdduizend euro 
opgehaald, maar elk bedrag is 
welkom en kan het verschil maken
in het leven van een kind met kanker. 
Doneren kan via de QR-code, graag 
erbij vermelden dat het voor 
‘Uithoorns Mooiste - de Loop’ is. In 
maart 2024 eindigt Jeroen op Texel 
waar hij een Ultra loop doet van
120 kilometer.

Hardlopen tegen kanker

Uithoorn - De herstart van de 
competitie seizoen 2023 - 2024 is 
toch even anders gelopen dan wij 
hebben gehoopt. De sneeuw heeft 
ervoor gezorgd dat vele velden 
onbespeelbaar waren. Toch is er
hier en daar nog gevoetbald. Zo is
er in de derde klasse B slechts één 
wedstrijd gespeeld en wel Purme-
rend tegen Marken. De uitslag is hier 
toch wel wat verrassend. Marken 
wint in Purmerend met 1-2. Het duel 
Buitenveldert tegen Legmeervogels 
was al op vrijdagmiddag afgelast. 
Door de vele afgelastingen afge-

lopen weekend wordt aanstaande 
zondag niet bekend wie de eerste 
periode gaat winnen.
Aanstaande zaterdag dan hopelijk
de eerste competitiewedstrijd in 
2024 voor Legmeervogels. Legmeer-
vogels ontvangt dan FC Weesp om 
15.00 uur op sportpark Randhoorn. 
FC Weesp is op dit moment de 
hekkensluiter in de derde klasse B. 
Dit zijn juist de elftallen die helemaal 
niets te verliezen hebben. Legmeer-
vogels moet zeker niet denken even 
over FC Weesp heen te lopen. Vanaf 
minuut één moet Legmeervogels bij 

Legmeervogels ontvangt 
FC Weesp

de les zijn. Puntenverlies in deze fase 
van de competitie en tegen deze 
tegenstander mag uiteraard niet 
gebeuren. Dit soort tegenstanders 
mogen niet onderschat worden.
De velden in de omgeving van 
Uithoorn waren dan onbespeelbaar, 
dit was gelukkig niet overal het 
geval. Legmeervogels heeft in 
Haarlem op het veld van United/
DAVO een wedstrijd gespeeld tegen 
SCW uit Rijsenhout. SCW is op dit 
moment met tien wedstrijden 
gespeeld en 28 punten de koploper 
in de vierde klasse B West 1. Door 
een strafschop op slag van rust, 
toegekend aan SCW, verliest 
Legmeervogels met 1-0 van de 
koploper in de vierde klasse SCW.

De Kwakel - De Kwakelse dammers 
zaten dicht tegen een sensatie aan 
maar kwamen net een puntje tekort 
om DDV te verrassen. Juist invaller 
Henk Springintveld speelde de 
cruciale partij van de avond, met een 
plakker had Henk de remise kunnen 
pakken. Maar Henk feliciteerde zijn 
tegenstander te vroeg, 2-0 achter. 
Vervolgens kwam Wim Konst onder 
grote druk te staan, een ontsnap-
pingscombinatie was te duur voor 
Wim, hij verloor door overmacht, 4-0 
voor Diemen. René de jong speelde 
een mooie pot tegen een oude 

bekende die hem een jaar geleden
in twaalf zetten van het bord veegde. 
Nu deed René het beter, een keurige 
remise leverde alwel het beslissende 
vijfde punt voor DDV op. Kopman 
Adrie Voorn zag een aanvalspartij
op de lange vleugel beloont worden 
met een mooi zege, eindstand 5-3 
voor de Diemenaren, die nu samen 
met SNA de ranglijst van de hoofd-
klasse aanvoeren.
Vrijdag 16 februari komen de 
dammers van Haarlem op bezoek
in ‘t Fort De Kwakel. Zij zijn gewaar-
schuwd voor de K&G-ers.

Nipte nederlaag K&G 
tegen koploper Diemen

Uithoorn - De derde avond parencom-
petitie van deze ronde ging de winst
in de A-lijn naar Hannie & Hein van der 
Aat met een zestiger van 63,54%. Op 
twee Joop van Delft & Ruud Lesmeister 

die met 61,46% nog dicht in de buurt 
bleven. Francis Terra & Jaap Ludwig 
bleven daar behoorlijk achter met 
55,21% maar werden er toch wel
mooi derde mee. In de B-lijn trokken

Bridgeclub De Legmeer Marianne & Huub Kamp met de laatste 
tafel nipt de winst naar zich toe. In een 
rechtstreeks duel met Wim Röling & 
Maarten Breggeman eindigden ze
op een totaal van 56,74% waardoor de 
tegenstanders met hun 56,52% net te 
kort kwamen. Derde werden Maryka 

Romeijn met voor een keer Jan Bronk-
horst, die op 52,57% uitkwamen.
De Legmeer geeft de gelegenheid om 
direct te kunnen spelen zonder gelijk 
lid te worden. Met betaling van 4 euro 
per speler kunt u een avond bridgen. 
Opgeven per paar tot uiterlijk 12.00 

uur op de gewenste woensdag, mail: 
imlhassink@telfort.nl of telefoon/app: 
06 - 5188 8350. Bij aanmelden a.u.b.
de speelsterkte en eventueel NBB- 
nummer vermelden. Bridgeclub De 
Legmeer speelt elke woensdagavond 
vanaf 19.45 uur in Sporthal de Scheg.
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Mijdrecht - De eerste wedstrijd na 
de winterstop van Argon op bezoek 
bij De Zuidvogels in Huizen is uitge-
lopen op een nederlaag. Al na vijf 
minuten lag de bal in het net en tien 
minuten later stond het al 2-0.
Na de thee kwam Argon goed uit 
kleedkamer maar had bij de doel-
pogingen geen geluk, paal en lat 
waren spelbreker en De Zuidvogels 
strafte verdedigingsfouten wel af 
waardoor het in de slotfase nog kon 
uitlopen naar 4-0.
 
Snelle achterstand
De 1-0 voorsprong na ruim vijf 
minuten was eigenlijk een cadeautje 
van de Argon defensie, bij een lage 
inzet van Imar Kort vanaf de rechter-
kant slipte de bal uit de handen van 
Juran Doezeman en Nigel van Zelst 
pakte dat cadeautje aan, 1-0. Even 
later zag het er weer gevaarlijk uit 
voor Argon maar de defensie wist de 
bal ditmaal tijdig weg te werken. In 
aanvallend opzicht stelde Argon
daar een omhaal van Max Oliemans 
tegenover, maar het schot ging 
naast. Van Zelst liet daarna opnieuw 

van zich spreken door de bal achter 
zijn standbeen langs bij de eerste 
paal binnen te tikken, 2-0. Ook Imar 
Kort deed een poging maar de bal 
schoof voorlangs het Argon doel. 
Argon kwam daarna nog wel tot
een paar doelpogingen, Sven Beek 
schoot hard in maar doelman Danny 
Versteegt stond op de goede plaats. 
Een schot van Max Oliemans werd 
gekraakt en Dylan Bergkamp zag
zijn schot naast het doel verdwijnen. 
De thuisploeg werd nog wel een paar 
keer gevaarlijk maar keeper Juran 
Doezeman greep een paar keer tijdig 
in.
 
Paal en lat
Coach Aart Jan van Boksel verwachte 
onlangs nog dat ‘het kwartje wel 
eens een keer de goede kant op zal 
vallen’, maar vanmiddag was dat nog 
niet aan de orde. Teun Gortemulder 
en Bas Schaefers bleven in de kleed-
kamer achter, Tigo Limburg en Siep 
Keulemans gingen proberen iets aan 
de stand te veranderen. We zagen 
eerst een poging van De Zuidvogels, 
Hidde van Erkel schoot knap in maar 

De Zuidvogels maakt in eerste 
kwartier verschil met Argon

Juran Doezeman bracht redding. 
Verder zagen we een actie van Max 
Oliemans maar die leverde alleen 
een hoekschop op. Met nog een half 
uur te gaan werden Jayden Zschu-
schen en Jasper de Haan ingezet
en even later kwam ook Stan van 
Scheppingen in het veld. Een vrije 
trap van Siep Keulemans werd 
gepakt door keeper Versteegt en 
daarna werd een leuke aanval van 
Argon niet beloond, over veel 
schijven kwam de bal uiteindekijk 
voor de voeten van Max Oliemans 
maar die zag zijn verwoestend schot 
via de paal weer in het vel stuiteren. 
Met nog vijf minuten op de klok 
voorkwam Juran Doezeman een 
doelpunt door de bal met de vuisten 
weg te stompen maar de bal kwam 
voor de voeten van invaller Youri van 
Kommer die met dit buitenkansje 
wel raad wist, 3-0. Nadat Dylan Berg-
kamp, met een vrije trap vanaf 
twintig meter, nog de mogelijkheid 
had op een doelpunt maar zijn schot 
op de lat uiteen zag spatten, was het 
in minuut 93 Hidde van Erkel die 
nummer 4 nog op het scorebord 
wist te zetten, na een combinatie 
door het midden van de verdediging. 
Zaterdag komt DVVA op bezoek bij 
Argon.

Foto’s:  Hans van Gelderen.

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag 
stond er voor De Vinken 1 een 
belangrijke thuiswedstrijd op
het programma tegen Nova uit
Bilthoven. Het uitduel tegen Nova 
werd met 1 punt verschil verloren,
de missie om de thuiswedstrijd 
winnend af te sluiten was snel
duidelijk. Het spel van De Vinken
was aanvallend actief en dynamisch. 
Ook verdedigend startte De Vinken 
scherp. Via twee afstandsschoten
van Jerom Stokhof en een van Levi 
Kroon, stond er relatief snel 3-0 op 
het scorebord. De tegensstander 
zette daar in de beginfase met name 
veel éénschotsaanvallen tegenover. 
De Vinken onderschepte veelvuldig 
de rebound en creëerde zo zelf
meer aanvalskansen. Via een mooie 
omdraaibal van Robin van der Vliet, 
twee strafworpen van Jelle Mul na 
fraaie acties en afstandsschoten van 
Iris den Boer en Gideon Leeflang, liep 
de thuisploeg uit naar 8-2. In de slot-
fase van de eerste helft moest met 
name het tweede aanvalsvak er wat 
harder voor werken, echter in de rust 
was er met een 12-5 voorsprong al 
een mooie marge gemaakt.

Ook na rust schoot De Vinken
weer uitstekend uit de startblokken. 
Binnen no-time stond de teller op 
15-5 door een wegtrekbal van 
Gideon Leeflang, een doorloopbal 
van Zoë van Dasler en een tovergoal 
van Levi Kroon. In de laatste seconde 
van de schotklok weet hij vanaf de 
zijlijn nog met één hand te scoren. 
Na een fraaie aanval scoorde Nova
de 15-6, daarna was De Vinken weer 
aan zet om de marge nog wat groter 
te maken. Na negen minuten in de 
tweede helft stond De Vinken op
een comfortabele 18-6 voorspong.
Daarna zakte het spel van de thuis-
ploeg wat in. De passes werden wat 
slordiger, het spel moeizamer en 
verdedigend was de scherpte er wat 
vanaf. Nova profiteerde door vier 
doelpunten op rij te scoren, maar een 
spannende wedstrijd werd het niet 
meer. In de slotfase wisselden beide 
ploegen de doelpunten af. Met een 
strafworp in de laatste minuut zette 
Bart de Ruiter, vervanger van Levi 
Kroon, de eindstand op 22-14.
Een solide overwinning waarmee
De Vinken twee hele belangrijke 
punten binnensleept.

De Vinken pakt belangrijke punten

Wilnis - De eerste wedstrijd na de 
winterstop is voor CSW dramatisch 
verlopen. Op bezoek bij RCL uit 
Leiderdorp leed de ploeg van coach 
Michel Strating een kansloze 4-0 
nederlaag.
Vanaf het eerste fluitsignaal nam RCL 
het heft in handen en was het voor 
CSW voornamelijk tegenhouden wat 
de ploeg kon doen. In de beginfase 
meteen al een enorme kans voor RCL 
maar de bal werd naast gekruld. CSW 
kwam nauwelijks in het stuk voor en 
grossierde in heel veel balverlies. Het 
was nauwelijks in staat om een 
fatsoenlijke aanval op te bouwen, 
laat staan een kans te creëren.
Na een half uur spelen een prima 
aanval van RCL over links waarna
de bal voor het doel werd gebracht. 
Na te makkelijk uitverdedigen werd 
een overtreding begaan binnen de 
zestienmeter en wees de scheids-
rechter terecht naar de stip. De 
penalty werd vervolgens feilloos 
ingeschoten. Even later kwam CSW 
goed weg want de scheidsrechter 

had zomaar wederom een penalty 
kunnen geven. Vlak voor rust viel dan 
alsnog de 2-0 nadat de bal vrij kon 
worden binnengekopt.
CSW kwam na rust iets agressiever 
uit de startblokken, werd wel iets 
dreigender maar groot gevaar 
leverde dit niet op. RCL bleef de 
bovenliggende partij en gooide de 
wedstrijd 20 minuten voor tijd defini-
tief in het slot. Na een goede aanval 
werd doelman Jordy Wens omspeeld 
en de bal in het lege doel geschoven. 
CSW kwam niet verder dan een schot 
op doel van Wesley Dam en een 
poeier van Teun Gieling maar beide 
pogingen werden knap gekeerd
door de doelman van RCL. De schade 
werd vlak voor tijd nog erger voor 
CSW toen de 4-0 in de korte hoek 
werd binnengeschoten. Een absolute 
wanprestatie van de ploeg uit Wilnis 
dat maar eens bij zichzelf te rade 
moet gaan dat het met deze instel-
ling een heel moeilijk verhaal gaat 
worden om uit de degradatiezone 
weg te blijven.

CSW kansloos tegen RCL

Vinkeveen - Vrijdagmiddag
26 januari organiseren Koos en Wim 
weer een klaverjasmiddag in het 
Dorpshuis de Boei, Kerklaan 32 in
Vinkeveen. De zaal gaat om 13.00 uur 
open en het kaarten begint om

13.30 uur precies. Er zijn weer mooie 
prijzen en gezelligheid staat voorop. 
Dus voor iedere kaarter van harte 
aanbevolen.
De volgende vrijdagmiddagen zijn 
op 23 februari, 22 maart en 26 april. 

Klaverjasmiddag in De Boei

De Ronde Venen - In de biljart-
competitie in De Ronde Venen
zijn er afgelopen week wederom
opmerkelijke uitslagen te noteren. 
Alvorens die spelers in het zonnetje
te zetten eerst de resultaten van de 
gespeelde wedstrijden. Cens behaalde 
de maximale score van 48 punten 
tegen De Springbok 1. Het viertal Arjan 
Gortemulder, Evert en Desmond Drie-
huis en Eric vd Bosch waren daarvoor 
verantwoordelijk. Door de 44-29 
uitslag van S.V. Veenland/Liquid 
Rubber tegen De Kromme Mijdrecht 1 
staat Veenland na twee wedstrijden op 
de ranglijst nog net 1 punt boven Cens. 
Ron Hartsink, Derk en Jan Elenbaas in 
slechts 20 beurten zorgden voor die 
overwinning. De Biljartvrienden/
Stieva/Smit Fietsen behaalde ook een 
mooie zege door met 43-37 van Bar 
Adelhof 3 te winnen. Nico Koster, Ed 
Spitteler en Rob de Jong zegevierden, 
alleen Wesley Buijing van Bar Adelhof 

kon daar winst tegenover zetten. De 
Merel/Richard’s BV 1 won nipt met 
39-38 van De Kromme Mijdrecht 2.
Bart Hoffmans en Bert Fokker wonnen 
namens De Merel, Arie Kranenburg
in 24 beurten en Jos Vermeij zelfs in
18 beurten namens De Kromme
Mijdrecht. Bar Adelhof 2 won met 
38-34 van De Kromme Mijdrecht 3. 
Lenette Engel en Egon vd Heijden 
namens De Kromme Mijdrecht, Robert 
Daalhuizen en Jim van Zwieten voor 
Bar Adelhof. Jim had maar 16 beurten 
nodig, maar kreeg toch niet de kortste 
partij van die week achter zijn naam. 
Die kortste partij werd namelijk 
gespeeld door Richard van Kolck (foto) 
van Bar Adelhof 1. Hij raffelde zijn partij 
in 14 beurten af en maakte ook nog 
eens een hoge serie van 27, waarmee 
hij tegenstander Caty Jansen gedes-
illusioneerd achterliet. Ook zijn zoon 
Bob van Kolck won, voor De Merel /
Richard’s BV 1 lukte dat Dorus vd Meer 

Korte partijen en hoge series en Jeroen van Rijn. De eindstand was 
40-33 in het voordeel van Bar Adelhof 
1. Met die serie van 27 uit 65 te maken 
caramboles hoopte Richard van Kolck 
ook procentueel de hoogste serie te 
hebben, echter Gerard Röling van De 
Merel/Richard’s BV 2 maakte er 22 uit 
50, wat met 44% toch beter was dan 
de 41,5% van Richard. De Merel/
Richard’s BV 2 won nipt met 39-37
van De Springbok 2/Feka. Naast Gerard 
won ook Roos Aarsman haar partij, 
namens Springbok 2/Feka waren dat 
Betty vd Mars en Bart Dirks.

Vinkeveen - In het ‘Zes ballen
toernooi’ van Biljartclub de Merel
zijn in het afgelopen weekend weer 
meer spelers doorgedrongen naar
de finales. In de C-poule gaan naar de 
finale: Dennis Cordes en Rinus Veer-

huis. In de B-poule: Desmond Drie-
huis, Bart Hoffmans, Ralp Dam en 
Henk van Diermen. Verschillende 
spelers zoals Colin Baars, Hans Berg-
hout en Ruud Hoogland konden
hun draai nog niet vinden met al

Biljarten: Dam en Veerhuis 
naar finale Zesballen

die ballen. Maar er komen nog meer 
dagen waarop pogingen kunnen 
worden gedaan om je in de finale te 
spelen: vrijdag 26 januari van 20.00 tot 
23.00 uur en zaterdag 27 januari van 
14.00 tot 18.00 uur. Deze zaterdag
zal om ongeveer 19.30 uur de finale 
starten. Daarna is er de prijsuitreiking.
Dit alles in Café de Merel, Arkenpark 
Mur 43 in Vinkeveen.
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De Ronde Venen - In het afgelopen jaar 
2023 heeft Voedselbank De Ronde Venen 
een aantal serieuze uitdagingen gekend. 
Doordat de landelijke supermarktketens 
dankzij allerlei algoritmes beter in staat 
bleken te zijn om verspilling te voorkomen, 
was sprake van een dalende landelijke 
aanvoer van voedsel. Ook stopte een 
belangrijke voedsel stroom van één van 
onze leveranciers gedurende drie maanden. 
Maar ondanks dat zijn de cliënten van onze 
Voedselbank niets tekortgekomen. Dit was 
alleen mogelijk doordat vanuit allerlei 
kanten binnen onze gemeenschap geld, 
voedsel of kleding is geschonken.

Hartverwarmend
Grote dank is in de eerste plaats verschul-
digd aan alle vrijwilligers van de Voedsel-
bank die zich belangeloos hebben ingezet. 
Zij hebben heel veel werk verzet zonder 
enige financiële vergoeding hiervoor te 
ontvangen.
De kerken in Abcoude, Baambrugge,
Mijdrecht, Vinkeveen, Waverveen en Wilnis 
hebben wederom heel veel bijgedragen
in de vorm van geld en voedsel.
Supermarkten en winkeliers in De Ronde 
Venen hebben eenmalig of periodiek een 
belangrijke rol gespeeld. De regelmatig 
gehouden winkelacties leveren ook veel 
producten op voor de Voedselbank.
Hartverwarmend waren ook de inzamel-
acties van bedrijven, personeelsacties en de 
vele donaties van particulieren in de vorm 
van geld, voedsel en kleding.
In 2023 is ook de vrachtwagen van de

Voedselbank vervangen om aan de
strengere milieu-eisen te kunnen voldoen. 
Dit was alleen mogelijk met grote steun van 
enkele charitatieve instellingen en Voedsel-
banken Nederland.
Alleen dankzij al die bijdragen was de
Voedselbank in staat voldoende voedsel en 
kleding te verstrekken aan onze mede-
burgers die het hard nodig hadden.

Doneerknop
Het bestuur hoopt in 2024 op iedereen 
weer een beroep te kunnen doen en hope-
lijk vinden wij snel een nieuwe geschikte 
uitgifte-locatie in Mijdrecht. De huidige 
locatie zal namelijk een andere bestemming 
krijgen en onze werkzaamheden willen wij 
graag continueren en een pand is hiervoor 
essentieel. Alleen door uw medewerking en 
goede gave kunnen wij ons werk voor onze 
cliënten dagelijks verrichten. Via de doneer-
knop op de website van Voedselbank De 
Ronde Venen (www.voedselbankderonde
venen.nl) kan worden gedoneerd. Het bank-
rekeningnummer van de Voedselbank is 
NL22 RABO 0315 5694 68.

Aanmelden
Wilt u weten of u in aanmerking komt voor 
een voedselpakket? Aarzel dan niet en kijk 
op de website van de Voedselbank De 
Ronde Venen (www.voedselbankderonde
venen.nl ). Een berichtje aan info@voedsel
bankderondevenen.nl is voldoende om u 
aan te melden. De eerste maand krijgt u 
sowieso een pakket, daarna wordt er 
gekeken of u voldoet aan alle criteria.

De Ronde Venen - De criminaliteit in
De Ronde Venen is in 2023 verder gedaald. 
In vergelijking met 2022 daalde de crimi-
naliteit met drie procent, van 1257 naar 
1218 gevallen. Met name het aantal 
woning- en bedrijfsinbraken nam af. De 
daling in De Ronde Venen met drie procent 
steekt positief af tegenover de cijfers in de 
regio Midden-Nederland. Daarin nam de 
criminaliteit toe met drie procent. Dat blijkt 
uit een overzicht van het aantal geregis-
treerde misdrijven in De Ronde Venen en de 
regio Midden-Nederland over het jaar 2023. 
De regio Midden-Nederland bestaat uit 
gemeenten in de provincie Utrecht plus 
Gooi- en Vechtstreek en Flevoland.
Uit de cijfers blijkt dat het dalende aantal 
misdrijven in De Ronde Venen een trend is 
die zich doorzet. In 2020 werden 1385 
gevallen geregistreerd, in 2021 1242, het 
jaar daarna 1257 en vorig jaar 1218.

Inbraken gedaald, meer fietsen gestolen
De cijfers laten zien dat met name het 
aantal inbraken vorig jaar flink is afge-
nomen, van 77 in 2022 naar 55 in 2023,
een daling van 29 procent. Ook het aantal 
inbraken en diefstallen bij bedrijven nam 
met de helft af. Het aantal meldingen van 
jongerenoverlast daalde met 37 procent. 
Helaas liet het aantal diefstallen van fietsen, 
brom- en snorfietsen een stijging zien van 
66 procent, van 61 naar 101. De stijging
is waarschijnlijk het gevolg van het toe-
genomen bezit van elektrische fietsen.
Het stelen van e-bikes levert criminelen
veel geld op.
 
Verdachten aangehouden
Ook Eric van Heumen, teamchef van het 
basisteam Stichtse Vecht - De Ronde Venen 
van de politie, verklaart de dalende cijfers 
door te wijzen op goede samenwerking. 
“Inwoners en ondernemers kennen de 
omgeving waar ze wonen en werken het 
best. Het valt hen ook direct op als er iets 

verdachts gebeurt. Dit jaar hebben we, na 
langdurig onderzoek en het natrekken
van tips die we kregen, verschillende zaken 
kunnen oplossen en verdachten kunnen 
arresteren. Bijvoorbeeld in het geval van 
een aantal oudere inwoners van Wilnis
die slachtoffer waren van pinpasfraude. 
Daarnaast zijn we begonnen om het buurt-
onderzoek dat we doen na een incident te 
combineren met digitaal buurtonderzoek. 
Inwoners die deelnemen aan Burgernet en 
hun mailadres hebben ingevoerd, krijgen 
dan een mail waarin we ze vragen of zij iets 
hebben gezien of gehoord. Die informatie 
die we krijgen uit digitaal onderzoek is
heel waardevol en heeft ons afgelopen
jaar een aantal belangrijke aanwijzingen 
opgeleverd.”
 
Samenwerking met ondernemers en 
inwoners
Burgemeester Divendal: “De trend is de 
goede kant op en die koers willen we
ook vasthouden. Samenwerking werpt
aantoonbaar vruchten af. Dus hoe meer 
mensen gebruik maken van Burgernet
via de Burgernet-app, hoe meer mensen 
kunnen uitkijken als er een oproep is van
de politie.”

Teamchef Van Heumen onderschrijft dat en 
onderstreept: “Ook inwoners en onder-
nemers die niet deelnemen aan Burgernet 
of buurtwhatsapp, kunnen een bijdrage 
leveren door in verdachte situaties meteen 
de politie te bellen via 112. Soms hoor ik 
wel eens dat mensen twijfelen, maar we 
komen liever een keer teveel dan dat we 
een mogelijkheid missen om bijvoorbeeld 
een inbraak te voorkomen. Blijf ook aangifte 
doen. Het is belangrijk om te weten wat, 
waar en wanneer iets is gebeurd.
Verdachte situaties kunnen ook altijd 
gemeld worden via Meld Misdaad
Anoniem (0800-7000). Mede op basis 
daarvan bepalen we onze inzet.”

Voedselbank: “Heel veel dank!”

Criminaliteit in De Ronde Venen 
verder gedaald

De Hoef - Op vrijdag 19 en zaterdag 20 januari 
is in De Springbok in De Hoef het traditionele 
‘Hans van Eijk Koppeldriebandentoernooi‘ 
gespeeld. Dit toernooi draagt de naam van
de medeoprichter van Biljartclub de Hoef,
een man die én biljarten én de gezelligheid
die bij deze kroegsport hoort op een geweldige 
manier heeft vertegenwoordigd. Aan het toer-
nooi deden 48 spelers mee, dus 24 koppels, in 
zes poules van vier. Alleen de winnaars gingen 
door naar de kwartfinale. Op vrijdag waren
dat Paul Schuurman met Herman Turkenburg, 
John van Dam met Hennie van Doorn en 
Robert Daalhuizen met Jim van Zwieten.
Op zaterdag slaagden Henk Doornekamp met 
Theo Valentijn, Piet Mosch met Piet Voorn (door 
een fractie beter carambole percentage dan Jan 
van Doorn en Wery Koeleman) en tot slot Bart 
de Bruyn en Theo Bartels. In de drie kwartfinales 
wonnen de koppels John van Dam/Hennie van 
Doorn, Henk Doornekamp/Theo Valentijn rela-
tief makkelijk. De partij tussen Paul Schuurman/
Herman Turkenburg tegen Robert Daalhuizen/
Jim van Zwieten was spannender. Het koppel 
Robert/Jim won, terwijl Paul en Herman net
een carambole tekort kwam. Op basis van hun 
carambolepercentage gingen Paul en Herman 
toch door naar de halve finale. In die halve 

finale had het koppel Robert/Jim geen schijn 
van kans tegen John van Dam/Hennie van 
Doorn, het werd 3-17. De andere halve finale 
tussen Paul/Herman en Henk/Theo was tot aan 
de laatste carambole een thriller. Henk en Theo 
lukte het maar niet om die laatste carambole
te maken, Paul/Herman lukte dat wel, zodat de 
finale een strijd werd tussen het Kwakels koppel 
John van Dam/Hennie van Doorn tegen een 
voormalig winnaar Paul Schuurman met
gelegenheidsmaatje Herman Turkenburg. Het 
werd een Masterclass met hoofdletter M, wat 
ook niet misstaan had bij de Jumbo Masters. 
Nadat John van Dam al een mooie serie van
vijf had genoteerd eindigde Hennie van Doorn 
de partij met een geweldige serie van acht, 
resulterend in uitzinnige vreugdekreten vanuit 
de Kwakelse vriendengroep. De eindstand 17-5 
maakte overduidelijk wie de terechte winnaars 
van dit zeer geslaagde koppeldriebanden-
toernooi zijn, met dank aan organisator Hero 
Janzing en de dames achter de bar Netty en 
Jolanda. De prijzen werden uitgereikt door de 
vrouw en dochter van Hans van Eijk. Op de foto 
van links naar rechts: Conny van Eijk (echtge-
note van Hans van Eijk), Hennie van Doorn, de 
wisselbeker, John van Dam en Sabine van Eijk 
(dochter van Hans).

Geslaagd Koppeldriebandentoernooi

Pearle Opticiens Mijdrecht
De Passage 11
0297-255910
* Vraag naar de voorwaarden.

Scan de
QR code of ga naar
pearle.nl/afspraak

en maak direct
een afspraak.
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